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Kommunstyrelsens protokoll 

Plats och tid Nils/Holger, kommunhuset i Skurup, 2024-03-12, kl. 08.30–12.30 

Beslutande Johan Bolinder (M), Ordförande 

Nicklas Olsson (M) 

Åsa Ekblad (M) 

Claes Lind (M) 

Lars Nyström (SD), 1:e vice ordförande 

Arne Nilsson (SD) 

Niklas Sjöberg (SD) 

Magnus Alm (S) 

Lena Axelsson (S), 2:e vice ordförande 

Roland Hansson (S) 

Jörgen Sjöslätt (C) 

Therese Nilsson (L), justerare 

Babak Rahimi (V) 

Närvarande ersättare Anders Kristiansen (KD) 

Loubna Stensåker-Göransson (M) 

Andreas Oskarsson (M) 

Cecilia Svensson (M) 

Ann-Marie Sjöberg (SD) 

Mirza Huremovic (S), § 16-24 

Yvonne K Nilsson (S) 

Solbritt Lundgren (C) 

Sven Strandberg (KV) 

Francisca Kertzscher Schwencke (V) 

Övriga närvarande Charlotte Rosenlund Sjövall, tf kanslichef/sekreterare 

Marcus Willman, kommundirektör 

Christina Telléz Tönnberg, säkerhets- och beredskapssamordnare 

Justerade paragrafer § 16–45, varav § 32 justerades omedelbart 

Justering Protokollet har justerats digitalt. 
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Ärenden vid dagens sammanträde Sida 

KS § 16 Information om brottsförebyggande arbetet - nulägesbild 4 

KS § 17 Information om Utveckling av Skurups Centrum 5 

KS § 18 Information från kommundirektören 6 

KS § 19 Information från utskotten 7 

KS § 20 Organisering utifrån renodlad elnätsverksamhet - återremitterat från 

kommunfullmäktige 8 

KS § 21 Revidering av finanspolicy för Skurups kommun och dess helägda bolag 11 

KS § 22 Utveckling och inriktning för Nils Holgersson Utbildningscentrum på lång och 

kort sikt 12 

KS § 23 Försäljning av fribyggartomter på Västeräng etapp 2 16 

KS § 24 Avgift för provisorisk dödsbohandläggning 21 

KS § 25 Redovisning av ej verkställda beslut kvartal 2 och 3 23 

KS § 26 Fråga om Skurupshem AB:s framtida inriktning - återremitterat från 

kommunfullmäktige 25 

KS § 27 Svar på e-förslag - Behåll nuvarande kommunlogga 28 

KS § 28 Partistöd 2024 29 

KS § 29 Svar på motion från Ann-Charlott Madsen Söderberg (V), Magnus Alm (S) och 

Sven-Åke Strandberg (KV) om bemanning för god arbetsmiljö inom vård och 

omsorg 31 

KS § 30 Antagande av trafiksäkerhetspolicy för Skurups kommun och dess helägda bolag

 32 

KS § 31 Återremiss av uppförandekod för förtroendevalda om korruption 34 

KS § 32 Svar på revisorernas granskning av hantering av stöd till föreningar 35 

KS § 33 Svar på ansökan om bidrag som stöd till barn i deras läsande, Selma 

Lagerlöfsgruppen 37 

KS § 34 Intern kontroll 2024 39 

KS § 35 Antagande av Handlingsplan suicidprevention för Skurups kommun 40 

KS § 36 Lex Sarah ärende 43 

KS § 37 Godkännande av fusionsplan - fusion Sysav Utveckling 45 

KS § 38 Upphävande av markanvisningsavtal och köpeavtal för fastigheten Smörbollen 3

 46 

KS § 39 Upphävande av markanvisningsavtal och köpeavtal för fastigheterna Vallmon 1 

m.fl. 48 
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KS § 40 Svar på remiss om Boverkets förslag till föreskrifter om regionplan 50 

KS § 41 Återremiss av redovisning av inventering av grönytor 53 

KS § 42 Revidering av delegationsordningen - begära viktigt meddelande till allmänheten s 

k VMA 55 

KS § 43 Anmälan av protokoll från bolag och utskott 57 

KS § 44 Anmälningsärenden 58 

KS § 45 Anmälan av delegationsbeslut 59 
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KS § 16 Information om brottsförebyggande arbetet - 
nulägesbild 

Ärendenummer KS 2024.316 

Kommunstyrelsens beslut 

Informationen läggs till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 

Säkerhets- och beredskapssamordnare Christina Telléz Tönnberg informerar 

om nulägesbild för det brottsförbyggande arbetet i Skurups kommun.  
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KS § 17 Information om Utveckling av Skurups Centrum 

Ärendenummer KS 2024.116 

Kommunstyrelsens beslut 

Informationen läggs till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 

Jens Persson från TAM Retail presenterar rapporten Utveckling av Skurups 

centrum.  
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KS § 18 Information från kommundirektören 

Ärendenummer KS 2024.3 

Kommunstyrelsens beslut 

Informationen läggs till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 

Tf kanslichef Charlotte Rosenlund Sjövall informerar om status på 

inledande marknadsanalys inom utredningen om framtida drift och 

organisation av Nils Holgersson Utbildningscentrum. 

Kommundirektör Marcus Willman informerar om: 

- Välfärdsutmaningar inom den offentliga sektorn. 

- SCB:s medborgarundersökning. 

- SKRs digitaliseringsinitiativ.  
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KS § 19 Information från utskotten 

Kommunstyrelsens beslut 

Informationen läggs till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 

Socialnämndsutskottet 

Fokus på bredare och långsiktigt förebyggande arbete mot våld i nära 

relationer.  

Skånetrafiken har brist på brist på servicefordon och förare, vilket påverkar 

verksamheten. 

Fortsatt arbete med upphandling av nytt LSS-boende. 

Seniorlunch är igång. 

Skol- och utbildningsutskottet 

Fokus på riktlinjer för en trygg o säker skola. 

Pågår planering av inrättande av akutskola på både kort och lång sikt. 

Utträde ur samarbete med SÖSK angående  gymnasiesamarbete för att 

istället ansluta till MLR-samarbetet. 

Retroaktiv avgiftskontroll genomförs. 

Samhällsbyggnadsutskottet 

Fördjupning i förvaltningens arbete och pågående projekt. 

Arbete med ärenden om fastighetsnära insamling, inkomna e-förslag och 

parkeringsnorm. 

Personalutskottet 

Trafiksäkerhetspolicy är framtagen. Löneöversyn pågår, ännu är inga avtal 

på plats. Arbetar med att ta fram nollvision om nyttjande av 

hyrsjuksköterskor. 

Upphandlingsutskottet 

Följer upp pågående upphandlingar. Under 2024 ska fyra upphandlingar 

följas upp utifrån effektivitet och medborgarnytta.  
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KS § 20 Organisering utifrån renodlad elnätsverksamhet - 
återremitterat från kommunfullmäktige 

Ärendenummer KS 2023.1407 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsens huvudförslag 

Kommunfullmäktige beslutar att avyttra Skurups Energihandel AB såsom 

bolag eller inkromet samt bemyndigar styrelsen i Skurups Elverk AB att 

verkställa beslutet. 

Kommunstyrelsens alternativförslag 

Kommunfullmäktige beslutar avslå Skurups Elverk AB:s framställan. 

Reservation 

Jörgen Sjöslätt (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget 

yrkande. 

Sammanfattning av ärendet 

EUs elmarknadsdirektiv och det så kallade ren energipaketet, reglerar de 

åtskillnader som ska vara på plats hos energikoncerner som bedriver 

blandad verksamhet.  

Förändringen ska vara genomförd hos bolagen per 2023-12-31. Icke 

nätrelaterade uppdrag/ resurser som faktureras från elnätsföretaget flyttas för 

att uppfylla skyldigheter enligt ellagen och EUs regelverk. 

Förslag på hur förändringen ska genomföras har tagits fram och presenterats 

för Skurups Elverks styrelse samt för Skurups kommunhus AB: 

1. Personal flyttas till nybildat bolag 

2. Personal flyttas till Skurups Energihandel AB 

Skurups Elverk AB har 2023-05-25, § 32, föreslagit moderbolaget att bilda 

ett nytt bolag och därmed flytta personal och resurser till nybildat bolag.  

Styrelsen för Skurups Kommunhus AB har 2023-10-25, § 39, hemställt till 

kommunfullmäktige att besluta om att avyttra Skurups Energihandel AB 

såsom bolag eller inkromet samt bemyndigat styrelsen i Skurups Elverk AB 

att verkställa beslutet. 

Beslutsunderlag 

Förslag till organisation. 

Verksamhetsförändring Underlag för beslut gällande Skurups Elverks 

koncern, daterad 2023-05-16. 
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Tidigare behandling 

Skurups Kommunhus AB (2024-02-15 MB §5): 

Styrelsen anser återremissen besvarad med hänvisning till 

konsekvensanalysen från Skurups Elverk AB och överlämnar densamma till 

kommunstyrelsen. 

Skurups Elverk AB (2024-01-25 EL §6) (1): 

Styrelsen beslutar att godkänna svaret på den återremiss om renodlad 

organisation som Skurups Elverk AB fått till sig från Kommunfullmäktige. 

Kommunfullmäktige (2023-12-18 KF §144): 

Kommunfullmäktige beslutar att ärendet återremitteras för att utföra en 

konsekvensanalys över vad avyttringen innebär för bolaget och koncernen. 

Kommunstyrelsen (2023-11-28 KS §219): 

Kommunstyrelsens förslag 

Kommunfullmäktige beslutar att avyttra Skurups Energihandel AB såsom 

bolag eller inkromet samt bemyndigar styrelsen i Skurups Elverk AB att 

verkställa beslutet. 

Skurups Kommunhus AB (2023-10-25 MB §39): 

Styrelsen hemställer till kommunfullmäktige att besluta om att avyttra 

Skurups Energihandel AB såsom bolag eller inkromet samt bemyndigar 

styrelsen i Skurups Elverk AB att verkställa beslutet. Moderbolagets 

informerar Skurups Elverk AB om beslutet och uppdrar att bolaget att vidta 

erforderliga åtgärder med anledning av beslutet. 

Skurups Elverk AB (2023-05-25 EL §32): 

Styrelsens beslut är att föreslå moderbolaget alternativet om att bilda ett nytt 

bolag och därmed flytta personal och resurser till nybildat bolag. 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Jörgen Sjöslätt (C) yrkar i första hand att ärendet återremiss för att 

kompletteras med ekonomisk belysning. I det fall ärendet inte återremitteras 

yrkar han i andra hand att Skurups Elverk AB:s framställan avslås. 

Lars Nyström (SD) yrkar att ärendet ska avgöras idag. 

Lars Nyström (SD) yrkar att kommunstyrelsens förslag från 2023-11-28, § 

219, bifalles. 

Johan Bolinder (M) yrkar bifall till Lars Nyströms (SD) yrkanden. 

Therese Nilsson (L) yrkar i första hand att ärendet ska återremitteras för att 

kompletteras med en affärsmässig bedömning. I det fall ärendet inte 
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återremitteras yrkar hon i andra hand att Skurups Elverk AB:s framställan 

avslås. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer först proposition på om ärendet ska avgöras idag eller 

återremitteras och finner att kommunstyrelsen beslutar att ärendet ska 

avgöras idag. 

Omröstning begärs. 

Följande propositionsordning godkänns: 

Ja- Avgöras idag 

Nej- Återremiss 

Vid verkställd omröstning avges 11 ja-röster mot 2 nej-röster och 

kommunstyrelsen har således beslutat att ärendet ska avgöras idag. 

Följande ledamöter röstar ja: 

Johan Bolinder (M), Nicklas Olsson (M), Åsa Ekblad (M), Claes Lind (M), 

Lars Nyström (SD), Arne Nilsson (SD), Niklas Sjöberg (SD), Magnus Alm 

(S), Lena Axelsson (S), Roland Hansson (S) och Babak Rahimi (V). 

Följande ledamöter röstar nej: 

Jörgen Sjöslätt (C) och Therese Nilsson (L). 

Ordföranden ställer därefter proposition på vilket yrkande som ska utgöra 

kommunstyrelsen huvud- respektive alternativförslag och finner att 

kommunstyrelsen utser Lars Nyströms (SD) och Johan Bolinders (M) 

bifallsyrkande som kommunstyrelsen huvudförslag och Jörgen Sjöslätts (C) 

och Therese Nilssons (L) avslagsyrkande som kommunstyrelsens 

alternativförslag.  
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KS § 21 Revidering av finanspolicy för Skurups kommun och 
dess helägda bolag 

Ärendenummer KS 2024.77 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsens förslag 

Kommunfullmäktige antar reviderad finanspolicy för Skurups kommun och 

dess helägda bolag. 

Sammanfattning av ärendet 

Skurups Kommunhus AB har initierat revidering av finanspolicy för 

Skurups kommun och dess dess helägda bolag. Av förslaget framgår bl a: 

· att policyn renodlas att vara en policy istället för en blandning av policy 

och riktlinje. 

· ägarstyrningen tydliggörs genom att Skurups kommunhus AB ska göra en 

samlad bedömning av ett dotterbolags finansiella riktlinjer innan de beslutas 

i respektive bolagsstyrelse. 

· kommunal borgen begränsas till att endast ges till kommunala helägda 

bolag. 

Beslutsunderlag 

Finanspolicy reviderad 231129 inkl ändringar. 

Finanspolicy reviderad 231129. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta reviderad 

finanspolicy för Skurups kommun och dess helägda bolag. 

Tidigare behandling 

Skurups Kommunhus AB (2023-12-07 MB §60): 

Styrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta reviderad finanspolicy för 

Skurups kommun och dess helägda bolag.  

Förslag till beslut under sammanträdet 

Lars Nyström (SD) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer proposition på Lars Nyströms (SD) yrkande och finner 

att kommunstyrelsen bifaller detsamma. 

Beslutet skickas till 

Bolagen. 

Ekonomienheten.  
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KS § 22 Utveckling och inriktning för Nils Holgersson 
Utbildningscentrum på lång och kort sikt 

Ärendenummer KS 2023.1240 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att ge kommundirektören och kansliet i uppdrag 

att fördjupa dialogen med identifierade potentiella huvudmän. 

Kommunstyrelsens förslag 

Kommunfullmäktige beslutar att ge kommunstyrelsen i uppdrag att överlåta 

Nils Holgerssons Utbildningscentrum till annan huvudman och att 

jordbruksmarken exkluderas från övertagandet. 

Kommunfullmäktige beslutar att ge Skurup Kommunala AB i uppdrag att 

aktivt medverka i det fortsatta arbetet och bidra till utvecklingen av Nils 

Holgerssons Utbildningscentrum. 

Reservation 

Jörgen Sjöslätt (C) reserverar sig till förmån för egna förslag. 

Lena Axelsson (S) reserverar sig mot beslutet. 

Babak Rahimi (V) reserverar sig till förmån för eget förslag. 

Therese Nilsson (L) reserverar sig till förmån för eget förslag. 

Sammanfattning av ärendet 

Skol- och utbildningsutskottet har fått i uppdrag att tillsätta en extern 

utredning om den framtida långsiktiga organisationen och driften av Nils 

Holgersson Utbildningscentrum.  En extern oberoende utredning som ska 

utreda möjligheten att överlåta såväl gymnasieskola, introduktionsprogram, 

anpassad gymnasieskola och vuxenutbildning till en annan 

fristående huvudman. Utredningen ska belysa frågan ur ett juridiskt, 

ekonomiskt och organisatoriskt perspektiv.  Den nya lagstiftningen om 

samverkan inom skolformerna, gällande från 2025, ska också beaktas. 

Utredaren får också i uppdrag att inledningsvis undersöka marknaden, dvs 

vilka huvudmän som kan vara aktuella för ett övertagande och se över 

möjligheterna att utveckla såväl skolverksamheten som annan 

sidoverksamhet med tillvaratagande av marknadspotentialen inom området.  

En inledande marknadsanalys har genomförts av kommunövergripande stab 

och det konstateras att det i nuläget finns fyra intressenter som potentiella 

nya huvudmän.  

Kommunövergripande stabens marknadsanalys utgör del av utredningen och 

har utförts via oberoende personer. Nästa steg i utredningen är fördjupad 

marknadsanalys med huvudintressent/-er, juridisk belysning och 

framtagande av avtalsförslag. Kommunövergripande staben genomför dessa 
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delar, bland annat med stöd av externa resurser, såsom den oberoende 

utredning som skol- och utbildningsutskottet ansvarar för på uppdrag av 

kommunstyrelsen. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-09. 

Tjänsteskrivelse, daterad 2023-11-13. 

Skrivelse NHUC. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att ge kommundirektören och kansliet i uppdrag 

att fördjupa dialogen med identifierade potentiella huvudmän. 

Kommunfullmäktige beslutar att ge kommunstyrelsen i uppdrag att överlåta 

Nils Holgerssons Utbildningscentrum till annan huvudman och att 

jordbruksmarken exkluderas från övertagandet. 

Kommunfullmäktige beslutar att ge Skurup Kommunala AB i uppdrag att 

aktivt medverka i det fortsatta arbetet och bidra till utvecklingen av Nils 

Holgerssons Utbildningscentrum. 

Tidigare behandling 

 Kommunstyrelsen (2023-11-28 KS §228): 

Utredningen finansieras inom kommunstyrelsens anslag för egen 

disposition. 

Skol- och utbildningsförvaltningen får i uppdrag att omdisponera beslutade 

investeringsanslag för Nils Holgersson Utbildningscentrum avseende år 

2023 och 2024 för att genomföra nybyggnation av skärmtak för ny placering 

av igloos för kalvar och ny dräneringsplatta för 

växtskyddspåfyllningsspruta, i enlighet med gällande krav. Detta ska 

regleras i kompletteringsbudget 2024. 

Skol- och utbildningsutskott (2023-10-09 SUU §70): 

Skol- och utbildningsutskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen att: 

Skol- och utbildningsutskottet ges i uppdrag att tillsätta en extern utredning 

om den framtida långsiktiga organisationen och driften av Nils Holgersson 

Utbildningscentrum. Utredningen ska belysa frågan ur ett juridiskt, 

ekonomiskt och organisatoriskt perspektiv. Den nya lagstiftningen om 

samverkan inom skolformerna, gällande från 2025, ska också beaktas. 

Utredaren får också i uppdrag att undersöka vilka huvudmän som kan vara 

aktuella för ett övertagande och se över möjligheterna att utveckla såväl 

skolverksamheten som annan sidoverksamhet med tillvaratagande av 

marknadspotentialen inom området. Utredningen bör vara klar 1 juli 2024 

och finansieras inom kommunstyrelsens anslag för egen disposition. 

På kort sikt får Skol- och utbildningsförvaltningen i uppdrag att 
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omdisponera beslutade investeringsanslag för Nils Holgersson 

Utbildningscentrum avseende år 2023 och 2024 för att genomföra  

nybyggnation av skärmtak för ny placering av igloos för kalvar och ny 

dräneringsplatta för växtskyddspåfyllningsspruta, i enlighet med gällande 

krav.  

Förslag till beslut under sammanträdet 

Johan Bolinder (M) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 

Babak Rahimi (V) yrkar avslag på förvaltningens förslag avseende delen om 

fördjupad dialog. Vidare yrkar han avslag på förvaltningens förslag 

avseende uppdrag om överlåtelse till annan huvudman. Slutligen yrkar han 

att överlåtelse ska ske genom offentlig upphandling. 

Magnus Alm (S) yrkar att förvaltningens förslag avseende fördjupad dialog 

ska omfatta hela Nils Holgerssons utbildningscentrum. 

Magnus Alm (S) yrkar om tillägg att avyttring av byggnader ska ingå i en 

eventuell överlåtelse till annan huvudman. 

Niklas Sjöberg (SD) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 

Åsa Ekblad (M) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 

Jörgen Sjöslätt (C) yrkar att ärendet återremitteras till förvaltningen för 

ekonomisk belysning och redovisning av utredningen. Vidare yrkar han att 

ärendet ska beredas av skol- och utbildningsutskottet. 

 Jörgen Sjöslätt (C) yrkar att i  det fall ärendet ska avgöras idag ska: 

Förvaltningens förslag avseende delen om fördjupad dialog avslås. 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att förvaltningens förslag i 

övriga delar avslås. 

Lars Nyström (SD) yrkar att ärendet ska avgöras idag. 

Therese Nilsson (L) yrkar att förvaltningens förslag avslås. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer först proposition på om ärendet ska avgöras idag eller 

återremitteras och finner att kommunstyrelsen beslutar att ärendet ska 

avgöras idag. 

Omröstning begärs. 

Följande propositionsordning godkänns: 

Ja-röst för att ärendet ska avgöras idag. 

Nej-röst för att ärendet ska återremitteras. 

Efter verkställd omröstning beslutar kommunstyrelsen, med 7 ja-röster mot 

1 nej-röst och en ledamot som avstår från att rösta, att ärendet ska avgöras 

idag. 
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Följande ledamöter röstar ja: 

Johan Bolinder (M), Nicklas Olsson (M), Åsa Ekblad (M), Claes Lind (M), 

Lars Nyström (SD), Arne Nilsson (SD) och Niklas Sjöberg (SD). 

Följande ledamöter röstar nej: 

Magnus Alm (S), Lena Axelsson (S), Roland Hansson (S), Jörgen Sjöslätt 

(C) och Therese Nilsson (L). 

Babak Rahimi (V) avstår från att rösta. 

 Ordföranden ställer därefter proposition på om förvaltningens förslag 

avseende delen om fördjupad dialog ska bifallas eller avslås och finner att 

kommunstyrelsen beslutar bifalla densamma. 

Omröstning begärs. 

Följande propositionsordning godkänns: 

Ja-röst för att bifalla förvaltningens förslag avseende delen om fördjupad 

dialog. 

Nej-röst för att avslå förvaltningens förslag avseende delen om fördjupad 

dialog. 

Efter verkställd omröstning beslutar kommunstyrelsen, med 7 ja-röster mot 

6 nej-röster, att bifalla förvaltningens förslag avseende delen om fördjupad 

dialog. 

Följande ledamöter röstar ja: 

Johan Bolinder (M), Nicklas Olsson (M), Åsa Ekblad (M), Claes Lind (M), 

Lars Nyström (SD), Arne Nilsson (SD) och Niklas Sjöberg (SD). 

Följande ledamöter röstar nej: 

Magnus Alm (S), Lena Axelsson (S), Roland Hansson (S), Jörgen Sjöslätt 

(C), Therese Nilsson (L) och Babak Rahimi (V). 

Ordföranden ställer slutligen ställer ordföranden proposition  

Beslutet skickas till 

Marcus Willman, kommundirektör. 

Kansliet. 

Lena Planken, förvaltningschef. 

Eva Lidén, rektor Nils Holgersson Utbildningscentrum. 

Magnus Johnson, VD Skurup Kommunala AB. 

Dick Johansson, förvaltningschef.  
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KS § 23 Försäljning av fribyggartomter på Västeräng etapp 2 

Ärendenummer KS 2023.1217 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att bemyndiga serviceförvaltningen att sälja 

var och en av fastigheterna enligt följande:  

Fastighet/tomt 

Storlek 

(kvm) 

Köpeskilling 

(kr) 

Kr/kvm 

(kr) 

Fjärilen 1 900 780 000 867 

Fjärilen 2 907 780 000 860 

Fjärilen 3 910 780 000 857 

Fjärilen 4 685 730 000 1 066 

Fjärilen 5 686 730 000 1 064 

Fjärilen 6 686 730 000 1 064 

Fjärilen 7 901 780 000 866 

Fjärilen 8 907 780 000 860 

Fjärilen 9 907 780 000 860 

Skalbaggen 1 826 760 000 920 

Skalbaggen 2 662 720 000 1 088 

Skalbaggen 3 658 700 000 1 064 

Skalbaggen 4 857 770 000 898 

Skalbaggen 5 858 770 000 897 

Skalbaggen 6 844 760 000 900 

Skalbaggen 7 889 770 000 866 

Skalbaggen 8 896 780 000 871 

Skalbaggen 9 1 662 950 000 572 

Stekeln 1 848 760 000 896 

Stekeln 2 860 770 000 895 

Stekeln 3 1 061 810 000 763 

Trollsländan 1 1 213 850 000 701 

Trollsländan 2 712 730 000 1 025 

Trollsländan 3 714 730 000 1 022 
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Fastighet/tomt 

Storlek 

(kvm) 

Köpeskilling 

(kr) 

Kr/kvm 

(kr) 

Trollsländan 4 702 730 000 1 040 

Trollsländan 5 738 740 000 1 003 

Trollsländan 6 722 740 000 1 025 

Trollsländan 7 734 740 000 1 008 

Trollsländan 8 1 018 800 000 786 

Trollsländan 9 1 609 770 000 479 

Trollsländan 10 857 770 000 898 

Trollsländan 11 856 770 000 900 

Trollsländan 12 856 770 000 900 

Trollsländan 13 852 770 000 904 

Totalt/snitt 

kr/kvm 
29 993 26 100 000 870 

Tabell: Tomter med angiven yta, köpeskilling och kronor/kvadratmeter 

Kommunfullmäktige beslutar bemyndiga kommunstyrelsen att utifrån 

marknadsförutsättningarna justera prisnivån +/- 20 %. 

Sammanfattning av ärendet 

Markarbetena på Västeräng etapp 2 är avslutade för planområdet del av 

Skurup 51:52 m.fl. 

Inför försäljning av etapp 2 har samtliga tomter i etapp 2 värderats av Svefa 

(2023-01-16). Värdeutlåtandet visar på att marknadsvärdet för en 

normaltomt (850 kvadratmeter) bedöms uppgå till 900 kronor/kvadratmeter, 

vilket bedöms vara en aktuell och skälig nivå.  

Fastigheter att sälja till tomtkön i Skurups kommun motsvarar ett värde på 

26,1 miljoner kronor, i snitt 870 kronor/kvadratmeter tomtyta. Fastigheterna 

är markerade i karta nedan och angivna i tabell på nästa sida med värde per 

fastighet som motsvarar köpeskillingen. 

Fastighet/tomt 

Storlek 

(kvm) 

Köpeskilling 

(kr) 

Kr/kvm 

(kr) 

Fjärilen 1 900 780 000 867 

Fjärilen 2 907 780 000 860 

Fjärilen 3 910 780 000 857 

Fjärilen 4 685 730 000 1 066 
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Fastighet/tomt 

Storlek 

(kvm) 

Köpeskilling 

(kr) 

Kr/kvm 

(kr) 

Fjärilen 5 686 730 000 1 064 

Fjärilen 6 686 730 000 1 064 

Fjärilen 7 901 780 000 866 

Fjärilen 8 907 780 000 860 

Fjärilen 9 907 780 000 860 

Skalbaggen 1 826 760 000 920 

Skalbaggen 2 662 720 000 1 088 

Skalbaggen 3 658 700 000 1 064 

Skalbaggen 4 857 770 000 898 

Skalbaggen 5 858 770 000 897 

Skalbaggen 6 844 760 000 900 

Skalbaggen 7 889 770 000 866 

Skalbaggen 8 896 780 000 871 

Skalbaggen 9 1 662 950 000 572 

Stekeln 1 848 760 000 896 

Stekeln 2 860 770 000 895 

Stekeln 3 1 061 810 000 763 

Trollsländan 1 1 213 850 000 701 

Trollsländan 2 712 730 000 1 025 

Trollsländan 3 714 730 000 1 022 

Trollsländan 4 702 730 000 1 040 

Trollsländan 5 738 740 000 1 003 

Trollsländan 6 722 740 000 1 025 

Trollsländan 7 734 740 000 1 008 

Trollsländan 8 1 018 800 000 786 

Trollsländan 9 1 609 770 000 479 

Trollsländan 10 857 770 000 898 

Trollsländan 11 856 770 000 900 
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Fastighet/tomt 

Storlek 

(kvm) 

Köpeskilling 

(kr) 

Kr/kvm 

(kr) 

Trollsländan 12 856 770 000 900 

Trollsländan 13 852 770 000 904 

Totalt/snitt 

kr/kvm 
29 993 26 100 000 870 

Tabell: Tomter med angiven yta, köpeskilling och kronor/kvadratmeter 

Serviceförvaltningen föreslår därför att försäljning av 34 fribyggartomter 

sker till tomtkön i Skurups kommun för i snitt 870 kronor/kvadratmeter 

tomtmark exklusive anläggnings- och anslutningsavgifter för el, vatten och 

avlopp. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-01. 

Plankarta Västeräng etapp 2. 

Svefa värdeutlåtande 2023-01-16. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att bemyndiga serviceförvaltningen att sälja 

var och en av fastigheterna Fjärilen 1-9, Skalbaggen 1-9, Stekeln 1-3, 

Trollsländan 1-13 och med de köpeskillingar som redovisas i tabellen i 

ärendet. 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Arne Nilsson (SD) yrkar att förvaltningens förslag bifalles. 

Johan Bolinder (M) yrkar om följande tillägg att kommunfullmäktige 

bemyndigar kommunstyrelsen att utifrån marknadsförutsättningarna justera 

prisnivån +/- 20 %. 

Niklas Sjöberg (SD) yrkar bifall till Johan Bolinders (M) förslag. 

Magnus Alm (S) yrkar bifall till Johan Bolinders (M) förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på förvaltningens förslag med sitt eget 

tilläggsyrkande och finner att kommunstyrelsen bifaller desamma. Beslutet 

innebär att: Kommunfullmäktige beslutar att bemyndiga 

serviceförvaltningen att sälja var och en av fastigheterna Fjärilen 1-9, 

Skalbaggen 1-9, Stekeln 1-3, Trollsländan 1-13 samt att bemyndigat 

kommunstyrelsen att utifrån marknadsförutsättningarna justera prisnivån +/- 

20 %. 
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Beslutet skickas till 

Serviceförvaltningen. 

Dick Johansson, förvaltningschef. 

Olle Birlev, mark- och exploateringsingenjör. 

Stina Påg, konsult.  
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KS § 24 Avgift för provisorisk dödsbohandläggning 

Ärendenummer KS 2023.1178 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen förslag 

Kommunfullmäktige beslutar att Skurups kommun tar ut timtaxa för 

provisorisk dödsbohandläggning. Taxan fastställs till 0.95 % av 

prisbasbelopp per timme avseende handläggningstid för provisorisk 

dödsboförvaltning tillsammans med fakturering av faktiska kostnader för 

gravsättning. 

Sammanfattning av ärendet 

Socialnämnden i en kommun har enligt Begravningslagen (BegrL) det 

yttersta ansvaret för att avlidna personer gravsätts. Kommunens ansvar för 

gravsättning uppkommer då det inte finns någon annan som tar ansvar för 

att den avlidne gravsätts. När någon har avlidit ska dödsbodelägarna, enligt 

18 kap 1 § Ärvdabalken (ÄB), gemensamt förvalta den dödes egendom 

under boets utredning. Om det inte finns någon kännedom om vem eller 

vilka som är dödsbodelägare, är Myndighetsnämnden för Individ- och 

familjeomsorg i Skurups kommun enligt delegationsordning ansvarig att 

provisoriskt förvalta dödsboet till dess att eventuella dödsbodelägare har 

hittats och informerats. Tanken är att Myndighetsnämnden för Individ- och 

familjeomsorgs förvaltning av dödsboet ska vara kortvarig och att så snart 

som möjligt överlämnar dödsboet till delägarnas förvaltning om dessa 

finns.  

I de fall dödsbodelägare saknas anmäls dödsfallet till Kammarkollegiet och 

förvaltningen lämnas över till Allmänna arvsfonden. I samband med 

överlämnandet ska en redovisning av kommunens provisoriska förvaltning 

göras och med detta kan även kommunen redogöra och begära ersättning för 

sina omkostnader.  

Ärendets gång är att kommunen ser till att gravsättning sker och ersätter den 

som är huvudman för begravningsplatsen för de direkta kostnaderna för 

gravsättningen. Kommunen får begära ersättning för sina kostnader av 

dödsboet om fullmäktige beslutat att kommunen ska ta tillvara rätten till 

ersättning.  

Sveriges kommuner och regioner rekommenderar kommunerna att ta betalt 

för provisorisk dödsboförvaltning och gravsättning (Cirkulär 19:30). 

Kostnaden jämställs med bouppteckningsbyråernas kostnader och 

prioriteras (precis som med begravningskostnader) före andra skulder. 

Timtaxa kan enbart tas ut från de dödsbon där det finns tillgångar. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, daterad 2023-09-25. 
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Förvaltningens förslag till beslut 

Socialnämndsutskottet föreslår att kommunstyrelsen föreslår 

kommunfullmäktige att Skurups kommun tar ut timtaxa för provisorisk 

dödsbohandläggning. 

Att taxa för provisorisk dödsbohandläggning fastställs till 0.95 % av 

prisbasbelopp per timme avseende handläggningstid för provisorisk 

dödsboförvaltning tillsammans med fakturering av faktiska kostnader för 

gravsättning.  

Tidigare behandling 

Socialnämndsutskott 2023-12-19 (2023-12-19 SNU §65): 

att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att Skurups 

kommun tar ut timtaxa för provisorisk dödsbohandläggning. 

att taxa för provisorisk dödsbohandläggning fastställs till 0.95 % av 

prisbasbelopp per timme avseende handläggningstid för provisorisk 

dödsboförvaltning tillsammans med fakturering av faktiska kostnader för 

gravsättning. 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Åsa Ekblad (M), Niklas Sjöberg (SD), Babak Rahimi (V), Lena Axelsson 

(S) och Therese Nilsson (L) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer proposition Åsa Ekblads (M), Niklas Sjöbergs (SD), 

Babak Rahimis (V), Lena Axelssons (S) och Therese Nilssons (L) yrkanden 

och finner att kommunstyrelsen bifaller desamma. 

Beslutet skickas till 

Individ- och omsorgsförvaltningen. 

Anna Palmgren, förvaltningschef. 

Sophie Smith, enhetschef. 

Kristina Johansson, Budget- och skuldrådgivare. 

Drago Stojkovic-Stenberg, utredningssekreterare.  
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KS § 25 Redovisning av ej verkställda beslut kvartal 2 och 3 

Ärendenummer KS 2023.48 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att för egen del lägga informationen till 

handlingarna. 

Kommunstyrelsens förslag 

Kommunfullmäktige lägger informationen till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 

Kommunen har rapporteringsskyldighet enligt socialtjänstlagen 16 kap, § 6 

f-h. Rapporteringen gäller ej verkställda gynnande beslut enligt 4 kap 1 § 

socialtjänstlagen. Detsamma gäller om kommunen inte inom skälig tid på 

nytt tillhandahåller biståndet efter det att verkställigheten avbrutits. 

Kommunen har också skyldighet enligt LSS att rapportera in gynnande 

beslut som inte verkställt inom tre månader eller beslut som avbrutits och 

inte på nytt verkställts inom tre månader. Rapporteringen gör du via e-

tjänsten för ej verkställda beslut.  

Rapporteringen enligt SoL samt enligt LSS sker till Inspektionen för vård 

och omsorg (IVO), kommunens revisorer, kommunfullmäktige samt 

myndighetsnämnden för individ och omsorg. Rapporteringen skall ske en 

gång per kvartal.  

RAPPORTERINGSPERIODER FÖR 2023 

    1 januari – 31 januari  

    1 april – 30 april  

    1 juli – 31 augusti  

    1 oktober – 31 oktober 

När ett beslut som inrapporterats blir verkställt ska detta rapporteras till 

Inspektionen för vård och omsorg. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, daterad 2023-11-30. 

Rapport, daterad 2023-08-14. 

Rapport, daterad 2023-11-30. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Att föreslå kommunstyrelsen att lägga information till handlingarna. 

Att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att lägga 

informationen till handlingarna. 

Assently: 2a35220f525df0af088598e358a08cbac64912841209b71e3f94d83f58a8ab8f50fbbaf9fd3bb9ecb8088c46d278ecb57915793a79177051a3d7e3a5b35beebf



 

Instans 

Kommunstyrelsen 

Dokumenttyp 

Protokoll 

Mötesdatum 

2024-03-12 

Sida 

24 (59) 

 

 

Tidigare behandling 

Socialnämndsutskott 2023-12-19 (2023-12-19 SNU §67): 

Att föreslå kommunstyrelsen att lägga information till handlingarna. 

Att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att lägga  

informationen till handlingarna. 

Beslutet skickas till 

Anna Palmgren, förvaltningschef. 

Drago Stojkovic-Stenberg, utredningssekreterare.  
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KS § 26 Fråga om Skurupshem AB:s framtida inriktning - 
återremitterat från kommunfullmäktige 

Ärendenummer KS 2023.1409 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsens huvudförslag 

Kommunfullmäktige godkänner försäljning av valfria delar av Skurupshem 

AB:s fastighetsbestånd i syfte att minska kommunkoncernens skuldsättning 

i exempelvis Skurup Kommunala AB genom utdelning samt bemyndighar åt 

Skurupshem AB:s styrelse att vidta de åtgärder som så krävs för 

verkställande av detsamma. 

Kommunstyrelsens alternativförslag 

Kommunfullmäktige avslår Skurups Kommunhus AB:s förslag. 

Sammanfattning av ärendet 

Skurupshem AB beslutade 2023-06-26, 67, att ge sitt presidium i uppdrag 

att se över bolagets framtida verksamhet och komma med förslag på 

inriktning till styrelsen. Vidare beslutade bolaget ge sitt presidium i uppdrag 

att se över möjligheten att sälja fastigheter. Styrelsen beslutade också att 

ställa frågan till Skurups Kommunhus AB om att få bilda nya aktiebolag för 

att kunna behandlas i kommunfullmäktige så snart som möjligt. 

Skurups Kommunhus AB beslutade 2023-10-25, § 46, att ställer sig bakom 

försäljning av valfria delar av Skurupshem AB:s fastighetsbestånd i syfte att 

minska kommunkoncernens skuldsättning i exempelvis Skurup Kommunala 

AB genom utdelning samt bemyndigar åt Skurupshems styrelse att vidta de 

åtgärder som så krävs för verkställande av detsamma. 

Vidare beslutade Skurups Kommunhus AB att hemställa åt 

kommunfullmäktige att göra motsvarande ställningstagande d v s att 

godkänna försäljning av valfria delar av Skurupshem AB:s fastighetsbestånd 

i syfte att minska kommunkoncernens skuldsättning i exempelvis Skurup 

Kommunala AB genom utdelning samt bemyndigar åt Skurupshems styrelse 

att vidta de åtgärder som så krävs för verkställande av detsamma. 

Beslutsunderlag 

Förslag framtida inriktning 

Yttrande återremiss Skurupshems framtida inriktning 
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Tidigare behandling 

Kommunstyrelsen 2023-11-28 KS §220: 

Kommunstyrelsens huvudförslag 

Kommunfullmäktige godkänner försäljning av valfria delar av Skurupshem 

AB:s fastighetsbestånd i syfte att minska kommunkoncernens skuldsättning 

i exempelvis Skurup Kommunala AB genom utdelning samt bemyndigar åt 

Skurupshem AB:s styrelse att vidta de åtgärder som så krävs för 

verkställande av detsamma. 

Kommunstyrelsens alternativförslag 

Kommunfullmäktige avslår Skurups Kommunhus AB:s förslag. 

Skurups Kommunhus AB 2023-10-25 MB §46: 

Styrelsen ställer sig bakom försäljning av valfria delar av Skurupshem AB:s 

fastighetsbestånd i syfte att minska kommunkoncernens skuldsättning. i 

exempelvis Skurup Kommunala AB genom utdelning samt bemyndigar åt 

Skurupshems styrelse att vidta de åtgärder som så krävs för verkställande av 

detsamma. Skurups Kommunhus AB hemställer åt kommunfullmäktige att 

göra motsvarande ställningstagande d v s att godkänna försäljning av valfria 

delar av Skurupshem AB:s fastighetsbestånd i syfte att minska 

kommunkoncernens skuldsättning i exempelvis Skurup Kommunala AB 

genom utdelning samt bemyndigar åt Skurupshems styrelse att vidta de 

åtgärder som så krävs för verkställande av detsamma.  

Skurupshem AB 2023-06-26 SH §67: 

Styrelsen ställer sig bakom förslaget att: 

1. Presidiet ges i uppdrag att se över företagets framtida verksamhet och 

komma med förslag på inriktning till styrelsen. 

2. Presidiet ges i uppdrag att se över möjligheten att sälja fastigheter. 

3. Förfrågan om att få bilda nya aktiebolag ställs till moderbolaget för att 

kunna behandlas i kommunfullmäktige så snart som möjligt. 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Niklas Sjöberg (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens huvudförslag 2023-

11-28, § 220, d v s: "Kommunfullmäktige godkänner försäljning av valfria 

delar av Skurupshem AB:s fastighetsbestånd i syfte att minska 

kommunkoncernens skuldsättning i exempelvis Skurup Kommunala AB 

genom utdelning samt bemyndighar åt Skurupshem AB:s styrelse att vidta 

de åtgärder som så krävs för verkställande av detsamma." 
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Babak Rahimi (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens alternativförslag 2023-

11-28, § 220, d v s: "Kommunfullmäktige avslår Skurups Kommunhus AB:s 

förslag." 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på vilket yrkande som ska utgöra 

kommunstyrelsen huvud- respektive alternativförslag och finner att 

kommunstyrelsen utser Niklas Sjöbergs (SD) yrkande som 

kommunstyrelsen huvudförslag och Babak Rahimis (V) yrkande som 

kommunstyrelsens alternativförslag. 

Beslutet skickas till 

Skurupshem AB. 

Skurups Kommunhus AB. 

Ekonomienheten.  
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KS § 27 Svar på e-förslag - Behåll nuvarande kommunlogga 

Ärendenummer KS 2023.1351 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsens huvudförslag 

E-förslaget anses besvarat. 

Kommunstyrelsens alternativförslag 

E-förslaget bifalles. 

Sammanfattning av ärendet 

Det har inkommit e-förslag där det föreslår att Skurups kommun bör behålla 

nuvarande kommunlogga med Nils Holgersson på gåsen. 

I nuläget finns inget beslut om att ändra eller förkasta nuvarande logotype. 

I dag har vi en grafisk profil som endast anger hur logotypen ska användas 

men inga riktlinjer för den visuella kommunikationen. Skurups kommun 

saknar idag både kommunikations- och varumärkesplattform.  

Därför har Kommunstyrelsen gett förvaltningen i uppdrag att upphandla och 

ta fram en ny kommunikationsplattsform inklusive grafisk profil och 

varumärkesplattform. Upphandlingen utannonserades 2024-01-23. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, daterad 2024-01-19. 

E-förslag, inkommen 2023-11-03. 

Förvaltningens förslag till beslut 

E-förslaget anses härmed besvarad. 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Babak Rahimi (V) yrkar att e-förslaget ska bifallas. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på vilket som ska utgöra kommunstyrelsen 

huvud- respektive alternativförslag och finner att kommunstyrelsen utser 

förvaltningens förslag till kommunstyrelsen huvudförslag och Babak 

Rahimis (V) yrkande till kommunstyrelsens alternativförslag. 

Beslutet skickas till 

Sofia Cromwell. 

Magdalena Hellström, kommunikationschef. 

Kommunövergripande stab.  
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KS § 28 Partistöd 2024 

Ärendenummer KS 2024.184 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att av det totala 

partistödet på 550 000 kr ska, i enlighet med reglementet för partistöd, 8 %, 

44 000 kr, fördelas som grundstöd och resterande 92 % som mandatstöd. 

Fördelningen blir således: 

Parti Grundstöd Mandatstöd  Totalt 

M 5 500 12x12 341=148 092 153 592 

C 5 500 3x12 341=37 023 42 523 

L 5 500 1x12 341=12 341 17 841 

S 5 500 10x12 341=123 410 128 910 

V 5 500 3x12 341=37 023 42 523 

KD 5 500 1x12 341=12 341 17 841 

KV 5 500 1x12 341=12 341 17 841 

SD 5 500 10x12 341=123 410 128 910 

  

Finansiering sker ur anslaget för politisk verksamhet. 

Sammanfattning av ärendet 

Enligt 4 kap. 32 § kommunallagen ska kommunfullmäktige årligen fatta 

beslut om utbetalning av partistöd. 

Kommunfullmäktige beslutade under 2018 om nytt reglemente för partistöd 

och även om fördelning av det totala partistödet på grundstöd respektive 

mandatstöd. Enligt det fattade beslutet fördelas det totala partistödet på 8 % 

som grundstöd och resterande 92 % som mandatstöd. Årlig procentuell 

uppräkning sker motsvarande höjningen av arvodet för riksdagsledamot. 

Arvodet för riksdagsledamot har för 2024 höjts med 3,4 %. 

Kommunfullmäktige har fastställt budget för 2024 vari 550 000 kr för 

partistöd. Detta innebär en uppräkning med av det totala partistödet med 1 

906 kr till totalt 549 981 kr vilket motsvarar en höjning med 2,2 %. 

Partistödet delas upp i grundstöd om 8 %, 44 000 kr, att fördela på partierna 

i kommunfullmäktige och resterande 92 %, 506 000 kr, att fördelas på 

antalet mandat i kommunfullmäktige. 

Finansiering sker ur anslaget till politisk verksamhet. 
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Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-26. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att av det totala partistödet på 550 000 kr ska, 

i enlighet med reglementet för partistöd, 8 %, 44 000 kr, fördelas som 

grundstöd och resterande 92 % som mandatstöd. 

Fördelningen blir således: 

Parti Grundstöd Mandatstöd  Totalt 

M 5 500 12x12 341=148 092 153 592 

C 5 500 3x12 341=37 023 42 523 

L 5 500 1x12 341=12 341 17 841 

S 5 500 10x12 341=123 410 128 910 

V 5 500 3x12 341=37 023 42 523 

KD 5 500 1x12 341=12 341 17 841 

KV 5 500 1x12 341=12 341 17 841 

SD 5 500 10x12 341=123 410 128 910 

  

Finansiering sker ur anslaget för politisk verksamhet. 

Beslutet skickas till 

Kanslienheten. 

Partierna.  
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KS § 29 Svar på motion från Ann-Charlott Madsen Söderberg 
(V), Magnus Alm (S) och Sven-Åke Strandberg (KV) om 
bemanning för god arbetsmiljö inom vård och omsorg 

Ärendenummer KS 2019.1446 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsens förslag 

Motionen anses besvarad. 

Sammanfattning av ärendet 

Motionen beskriver en situation inom vård och omsorg där den framhäver 

hur många anställda vittnar om stress och en känsla av otillräcklighet. 

Motionärerna menar också att det bör säkerställas att ordinarie personal har 

rätt utbildning. Arbetsmiljön som beskrivs kopplas till den ökade andelen 

äldre invånare inom kommunen samt att fler anställda väljer att arbeta deltid 

även om de har möjlighet att arbeta heltid, vilket hänvisas som ett resultat 

av den dåliga arbetsmiljön inom vården.  

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, daterad 2021-10-25. 

Kompletterande tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-02. 

Motion, daterad 2019-10-14. 

Tidigare behandling 

Personalutskottet (2021-09-30 PU §58): 

föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att anse motionen 

besvarad med hänvisning till det positiva resultatet i 

medarbetarundersökningen. 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Babak Rahimi (V) yrkar bifall till personalutskottets förslaget att motionen 

anses vara besvarad. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer proposition på Babak Rahimis (V) yrkande och finner att 

kommunstyrelsen bifaller detsamma. 

Beslutet skickas till 

Personalenheten. 

Dao Davidsson, personalchef. 

Lena Stockhaus, personalkonsult.  
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KS § 30 Antagande av trafiksäkerhetspolicy för Skurups 
kommun och dess helägda bolag 

Ärendenummer KS 2022.1230 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsens förslag 

Kommunfullmäktige beslutar anta trafiksäkerhetspolicy för Skurups 

kommun samt anmodar dess helägda kommunala bolagen att göra 

detsamma. 

Sammanfattning av ärendet 

Återremitterat från kommunstyrelsen enligt tidigare behandling då policyn 

uppfattades som alltför detaljerad med instruktion om att istället bilägga en 

checklista till medarbetare för mer ingående information om tillämpningen 

av policyn. 

Syfte 

Dagligen vistas många av våra medarbetare i trafiken och som arbetsgivare 

bär Skurups kommun ansvaret för att minimera risken för ohälsa och 

olycksfall även i trafikmiljön. Som en del av det systematiska 

arbetsmiljöarbetet har vi därför denna trafiksäkerhetspolicy. 

Omarbetat förslag om trafiksäkerhetspolicy presenteras utifrån återremissen 

från kommunstyrelsen. 

Beslutsunderlag 

Förslag till trafiksäkerhetspolicy tryckt version daterad 2024-01-11. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Personalutskottet beslutar att föreslå kommunfullmäktige anta 

trafiksäkerhetspolicy för Skurups kommun samt att anmoda dess helägda 

bolag att anta densamma. 

Tidigare behandling 

Personalutskottet 2023-03-28 PU §23: 

Personalutskottet beslutar att godkänna trafiksäkerhetspolicyn för vidare 

hantering av kommunstyrelsen. 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Lars Nyström (SD) yrkar bifall till personalutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer proposition på Lars Nyströms (SD) yrkande och finner 

att kommunstyrelsen bifaller detsamma. 
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Beslutet skickas till 

HR-enheten. 

Charlotte Snow, HR-Specialist.  
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KS § 31 Återremiss av uppförandekod för förtroendevalda om 
korruption 

Ärendenummer KS 2024.88 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen beslutar återremittera ärendet till kommunfullmäktiges 

presidium för beaktande av de yrkanden som framkommit. 

Sammanfattning av ärendet 

Kommunfullmäktige den 2022-08-29 § 240 biföll en motion från 

Vänsterpartiet om att kommunfullmäktiges presidieberedning ska ges i 

uppdrag att utarbeta ett förslag till uppförandekod för politiker, för att 

förhindra och förebygga korruption och svågerpolitik. 

Förvaltningen har lagt fram ett förslag till uppförandekod som beskriver hur 

politiker ska agera i situationer där korruption kan förekomma. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, daterad 2024-01-19. 

Förslag till uppförandekod för att förebygga korruption. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslår kommunfullmäktige att anta uppförandekoden. 

Tidigare behandling 

Kommunfullmäktiges presidieberedning (2024-01-16 KFPB §3): 

Presidieberedningen föreslår kommunfullmäktige att anta uppförandekoden. 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Babak Rahimi (V) yrkar på återremiss för redaktionella ändringar. Vidare 

yrkar han att stycket om “Hot och trakasserier” utgår samt att det ska läggas 

till en punkt under rubriken “Jäv”:  “Det i övrigt finns någon särskild 

omständighet som är ägnad att rubba förtroendet för dennes opartiskhet i 

ärendet.”  

Beslutsgång 

Ordförande ställer proposition på om ärendet ska avgöras idag eller 

återremitteras och finner att kommunstyrelsen beslutar att ärendet ska 

återremitteras till kommunfullmäktiges presidium för beaktande av de 

yrkanden som framkommit. 

Beslutet skickas till 

Kommunfullmäktiges presidieberedning. 
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KS § 32 Svar på revisorernas granskning av hantering av stöd 
till föreningar 

Ärendenummer KS 2023.1491 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen godkänner upprättat svar och överlämnar detsamma till 

revisorerna. 

Kommunstyrelsen ger samhällsbyggnadsutskottet i uppdrag att, vid 

pågående ärende om utvärdering av föreningsstödets riktlinjer och stöd, 

beakta granskningsrapporten om kommunstyrelsens styrning och ordning av 

kommunens hantering av stöd till föreningar. 

Samhällsbyggnadsutskottet ska därefter återrapportera till 

kommunstyrelsen. 

Paragrafen justeras omedelbart. 

Sammanfattning av ärendet 

EY har på uppdrag av de förtroendevalda revisorerna genomfört en 

granskning av kommunstyrelsens styrning och ordning av kommunens 

hantering av stöd till föreningar. Utifrån granskningsrapporten 

rekommenderas kommunstyrelsen att: 

• Genomföra en översyn av föreningsstödsprocessen i syfte att 

identifiera vart det förekommer beslutsfattande så att det säkerställs 

att det finns en delegation kopplat till detta beslutsfattande.  

• Tydliggöra vad i föreningsstödprocessen som är verkställighet och 

vad som är beslut.  

• Se över de regler som finns fastställda i riktlinjer för föreningsstöd 

med syfte att avgöra vilka regler som ska kontrolleras.  

Serviceförvaltningen har under hösten fått i uppdrag av 

samhällsbyggnadsutskottet att utvärdera föreningsstödets riktlinjer och stöd 

samt föreslå eventuella förändringar. I uppdraget kommer EY´s granskning 

att beaktas och då framförallt de tre punkter som kommunstyrelsen 

rekommenderas att följa upp. I uppdraget kommer det säkerställas och 

tydliggöras att det finns delegation kopplat till varje föreningsstöd. Även 

reglerna kommer att ses över där en diskussion kommer tas utifrån om hur 

kommunen ska kontrollera och följa upp rådande regelverk. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, daterad 2023-12-28. 

Granskning av hantering av stöd till föreningar, november 2023. 

Brev till revisorerna, daterad 2023-12-28. 
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Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen ger i uppdrag till samhällsbyggnadsutskottet att, vid 

pågående ärende om utvärdering av föreningsstödets riktlinjer och stöd, 

beakta granskningsrapporten om kommunstyrelsens styrning och ordning av 

kommunens hantering av stöd till föreningar. 

Kommunstyrelsen godkänner upprättat svar till revisorerna. 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Lena Axelsson (S): Återrapportering ska ske till kommunstyrelsen efter 

behandling i samhällsbyggnadsutskottet. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på förvaltningens förslag med Lena 

Axelssons (S) tilläggsförslag och finner att kommunstyrelsen bifaller 

desamma. 

Beslutet skickas till 

Serviceförvaltningen.  
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KS § 33 Svar på ansökan om bidrag som stöd till barn i deras 
läsande, Selma Lagerlöfsgruppen 

Ärendenummer KS 2023.1572 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen beslutar avslå ansökan med hänvisning till att 

utvecklingsstöd inte godkänns för föreningens egna arbetsinsatser. 

Serviceförvaltningen ska till nästkommande kommunstyrelse förklara varför 

ärendet inte behandlades av kommunstyrelsen 2024-01-09. 

Protokollsanteckning 

Lars Nyström (SD) vill ha fört till protokollet att med tanke på att 

tjänsteskrivelsen är daterad 2023-12-12 så borde ärendet behandlats av 

kommunstyrelsen 2024-01-09 då beslut fattades om Utvecklingsstöd 2024. 

Sammanfattning av ärendet 

Selma Lagerlöfgruppen i V.Vemmenhög har inkommit med en skrivelse 

daterad 28 november 2023. Föreningen önskar att få klarhet i hur 

regelverket gällande ”Utvecklingsstödet” ska tolkas då föreningens 

redovisning inte har godkänts. 

Föreningen ansökte och beviljades medel om 3 000 kr för att kunna 

genomföra ett skolprojekt om Nils Holgersson. Föreningen inkom med en 

slutredovisning, vilket är ett krav för utbetalning av stödet, där det framgår 

att föreningens kostnader, 3 000 kr, har gått till arvode till föreningens 

ordförande och styrelseledamot. I regelverket gällande utvecklingsstödet 

står det följande: 

• ”Stöd utgår inte till föreningens egna arbetsinsatser” 

Förvaltningen har gjort bedömningen, utifrån regelverket, att föreningens 

redovisning inte uppfyller de krav som ställs, således har redovisningen inte 

godkänts. 

Beslutsunderlag 

Skrivelse 28 november 2023, Selma Lagerlöfgruppen. 

Tjänsteskrivelse, daterad 2023-12-12. 

Bilaga 1, Ansökan om utvecklingsstöd. 

Bilaga 2, Redovisning. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar avslå ansökan med hänvisning till att 

utvecklingsstöd inte godkänns för föreningens egna arbetsinsatser. 
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Förslag till beslut under sammanträdet 

Lars Nyström (SD), Babak Rahimi (V) och Lena Axelsson (S) yrkar bifall 

till förvaltningens förslag. 

Johan Bolinder (M) yrkar att serviceförvaltningen till nästkommande 

kommunstyrelse ska förklara varför ärendet inte behandlades av 

kommunstyrelsen 2024-01-09. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer proposition på inkomna yrkanden och finner att 

kommunstyrelsen bifaller desamma. 

Beslutet skickas till 

Serviceförvaltningen. 

Selma Lagerlöfgruppen.  
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KS § 34 Intern kontroll 2024 

Ärendenummer KS 2024.43 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen godkänner intern kontrollplan 2024. 

Sammanfattning av ärendet 

Förslag till kontrollplan avseende intern kontroll år 2024 har utarbetats. 

Förslaget avser alla förvaltningars verksamhetsområden. De kommunala 

bolagens interna kontroll innefattas inte av föreslagen kontrollplan.  

Kommunstyrelsen har möjlighet att under året initiera ytterligare 

kontrollmoment. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, daterad 2024-01-04. 

Förslag till intern kontrollplan 2024. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen godkänner intern kontrollplan 2024. 

Beslutet skickas till 

Ekonomienheten.  
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KS § 35 Antagande av Handlingsplan suicidprevention för 
Skurups kommun  

Ärendenummer KS 2023.825 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen beslutar anta Handlingsplan suicidprevention för Skurups 

kommun.  

Sammanfattning av ärendet 

Regioner och kommuner har sedan 2012 årligen erhållit stimulansmedel 

inom område psykisk hälsa genom överenskommelse mellan staten och 

Sveriges Kommuner och Regioner (SKR).  

Framtagen handlingsplan avseende suicidprevention är utformad utifrån 

nationella och lokala målsättningar och ska styra det suicidpreventiva 

arbetet lokalt i Skurups kommun. 

Till grund för handlingsplanen: 

Ramöverenskommelse 

Barn upp till 18 år som har eller riskerar att utveckla psykisk ohälsa eller 

psykisk funktionsnedsättning.  

Barn upp till 18 år och unga till och med 20 år som vårdas utanför det egna 

hemmet. 

Personer i alla åldrar med psykisk funktionsnedsättning. 

Personer i alla åldrar som missbrukar alkohol, narkotika, andra 

beroendeframkallande medel, läkemedel, dopningsmedel eller spel om 

pengar. 

(Skånes kommuner och Region Skåne 2021-02-11)  

Länsgemensam Handlingsplan Suicidprevention 2023–2028. (Skånes 

kommuner och Region Skåne 2023-04-03)  

Lokal överenskommelse Samverkansgruppen för psykisk hälsa Skånes 

sydöstra kommuner  

(Region Skåne, Capio samt kommunerna Simrishamn, Sjöbo, Skurup, Ystad 

och Tomelilla 2022-10-01)  

I den nationella handlingsplanen för suicidprevention lyfts nio strategier 

fram:  

1. Främja goda livchanser för mindre gynnade grupper. 

2. Minska alkoholkonsumtionen i befolkningen och i högriskgrupper för 

suicid.  

3. Minska tillgänglighet till medel och metoder för suicid.  

Assently: 2a35220f525df0af088598e358a08cbac64912841209b71e3f94d83f58a8ab8f50fbbaf9fd3bb9ecb8088c46d278ecb57915793a79177051a3d7e3a5b35beebf



 

Instans 

Kommunstyrelsen 

Dokumenttyp 

Protokoll 

Mötesdatum 

2024-03-12 

Sida 

41 (59) 

 

 

4. Se suicid som psykologiska misstag.  

5. Förbättra de medicinska, psykologiska och psykosociala insatserna.  

6. Sprida kunskap om evidensbaserade metoder för att minska suicid.  

7. Höj kompetensen nyckelpersoner.  

8. Gör händelseanalyser efter suicid. 

9. Stöd frivilligorganisationer.  

Fokusområden sammanfattas för suicidprevention Skurups kommun: 

• Främja det friska och minska stigmatisering 

• Kompetensutveckling   

• Utvecklad information kring stöd vid psykisk ohälsa/suicid 

• Samverkan 

En arbetsgrupp är tillsatt i Skurup med uppdrag att ta fram handlingsplanen 

samt att upprätta och följa pågående aktiviteter genom en aktivitetsplan.  

Denna kommunövergripande handlingsplan för suicidprevention kommer 

att revideras och följas upp vid behov eller senast 2028-06-01. 

Aktivitetsplan revideras årligen och följs upp fyra gånger per år av 

arbetsgruppen. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, daterad 2023-10-30. 

Handlingsplan suicidprevention för Skurups kommun. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Socialnämndsutskottet föreslår kommunstyrelsen att anta framtagen 

Handlingsplan suicidprevention för Skurups kommun.  

Tidigare behandling 

Socialnämndsutskott 2023-12-19 (2023-12-19 SNU §61): 

Socialnämndsutskottet beslutar att föreslå kommunstyrelsen att anta 

framtagen Handlingsplan för suicidprevention i Skurups kommun. 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Niklas Sjöberg (SD), Åsa Eklblad (M), Babak Rahimi (V) och Lena 

Axelsson yrkar bifall till socialnämndsutskottets förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer proposition på inkomna yrkanden och finner att 

kommunstyrelsen bifaller desamma. 

Assently: 2a35220f525df0af088598e358a08cbac64912841209b71e3f94d83f58a8ab8f50fbbaf9fd3bb9ecb8088c46d278ecb57915793a79177051a3d7e3a5b35beebf



 

Instans 

Kommunstyrelsen 

Dokumenttyp 

Protokoll 

Mötesdatum 

2024-03-12 

Sida 

42 (59) 

 

 

 

Beslutet skickas till 

Individ- och omsorgsförvaltningen. 

Anna Palmgren, förvaltningschef. 

Lena Planken, förvaltningschef. 

Ulrika Persson, bitr förvaltningschef. 

Ulrika Fridh, bitr förvaltningschef. 

Malina Nilsson, IFO-chef. 

Ingela Mårtensson, chef elevhälsan.  
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KS § 36 Lex Sarah ärende 

Ärendenummer KS 2023.930 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen tar del av lex Sarah utredning och lägger den till 

handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 

Lex Sarah rapport upprättas 2023-06-13. Utredning enligt lex Sarah 

slutfördes 2023-08-20. 

Händelsen och dess utredning anmäls inte till Inspektionen för vård och 

omsorg (IVO) med anledning av att missförhållandet inte bedöms som 

allvarligt i den mening som avses för rapportering till IVO. 

Av utredningen framgår att två medarbetare vid Tegelgatans gruppbostad 

LSS gör inköp tillsammans med två (2) brukare. En tredje brukare stannar 

hemma i gruppbostaden, ingen personal finns då i gruppbostaden. 

I genomförandeplan för aktuell brukare framgår inte om denne kan lämnas 

ensam i gruppbostaden. Personal som arbetat några år i Skurups kommun 

har av tidigare enhetschef muntligt fått godkännande att brukaren kunde 

lämnas ensam i gruppbostad vid enstaka, korta tillfällen samt att brukaren 

kunde använda sin mobil vid behov. Denna information fanns inte 

dokumenterad. 

Av inkommen rapport framgår att personal ej följt gällande rutin aktuell 

dag. Att bära med sig arbetsmobilen är en självklarhet, vilket förtydligats 

muntligen och sedan 2023-06-13 skriftligt dokumenterats i rutin för 

gruppbostaden. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, daterad 2023-09-14. 

Utredning, daterad 2023-08-20. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Socialnämndsutskottet föreslår att kommunstyrelsen tar del av lex Sarah 

utredning och lägga den till handlingarna. 

Tidigare behandling 

Socialnämndsutskott 2023-12-19 (2023-12-19 SNU §64): 

Socialnämndsutskottet beslutar att föreslå kommunstyrelsen att ta del av lex 

Sarah utredning och lägga den till handlingarna. 
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Beslutet skickas till 

Individ- och omsorgsförvaltningen. 

Anna Palmgren, förvaltningschef. 

Annette Nilhamn, enhetschef LSS. 

Drago Stojkovic-Stenberg, utredningssekreterare.  
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KS § 37 Godkännande av fusionsplan - fusion Sysav 
Utveckling 

Ärendenummer KS 2024.312 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att godkänna upprättad fusionsplan. 

Kommunstyrelsen beslutar att bemyndiga ordinarie firmatecknare att 

underteckna fusionsplanen. 

Sammanfattning av ärendet 

Som ägarna till SYSAV informerades om på ägarsamrådet den 10 november 

2023 önskar bolagets ledning, för att uppnå en effektivare 

bolagsadministration och minska kostnaderna, att Sysav Utveckling AB 

fusioneras in i SYSAV. SYSAVs samt Sysav Utveckling AB:s styrelser 

beslutade den 14 december 2023 respektive den 15 december 2023 att Sysav 

Utveckling AB ska fusioneras in i SYSAV. I enlighet med 23 kap. 28 § 

ABL ska styrelserna därefter upprätta en gemensam fusionsplan, vilken ska 

signeras av minst hälften av styrelseledamöterna i respektive bolag samt av 

alla aktieägare i moderbolaget innan SYSAV kan ansöka hos Bolagsverket 

om att verkställa fusionsplanen. 

SYSAV önskar att Skurup kommun godkänner upprättad fusionsplan och 

utser behörig person att underteckna denna elektroniskt via det av SYSAV 

använda digitala signeringsverktyget Verified. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse daterad 2024-02-27. 

Godkännande av fusionsplan. 

Fusionsplan upprättad av styrelserna Sysav - Sysav Utveckling. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att godkänna upprättad fusionsplan. 

Kommunstyrelsen beslutar att bemyndiga ordinarie firmatecknare att 

underteckna fusionsplanen. 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Niklas Sjöberg (SD) och Lena Axelsson (S) yrkar bifall till förvaltningens 

förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer proposition på inkomna yrkanden och finner att 

kommunstyrelsen bifaller desamma. 

Beslutet skickas till 

SYSAV  
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KS § 38 Upphävande av markanvisningsavtal och köpeavtal för 
fastigheten Smörbollen 3 

Ärendenummer KS 2020.1092 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att godkänna överenskommelse med Stjernplan 

Smörbollen AB om upphävande av markanvisningsavtal samt köpeavtal för 

fastigheten Smörbollen 3. 

Sammanfattning av ärendet 

Mellan Skurups kommun och Stjernplan Smörbollen AB finns följande 

avtal upprättade. 

• Markanvisningsavtal avseende Smörbollen 3 upprättat 2020-07-21 

• Köpeavtal avseende fastigheten Smörbollen 3 undertecknat 2021-09-

03 

Avtalen avser byggnation av bostäder inom området som omfattas av 

detaljplan För Skurup 51:44, Västeräng etapp 1(1264-P2020/1). Bolaget har 

inte uppfört någon ny bebyggelse inom området. 

Ett försvagat konjunkturläge där svensk ekonomi bedöms vara i en 

lågkonjunktur och där hushållen drabbats av hög inflation och stigande 

räntor har gjort det svårt att bygga nya bostäder. 

Serviceförvaltningen och Stjernplan Smörbollen AB gör samma bedömning 

av marknadssituationen och har tillsammans kommit fram till att det är 

bättre att kommunen återtar de delar av utbyggnadsområdet som är 

obebyggda än att det ligger kvar hos Stjernplan Smörbollen AB. 

Parterna har därför tagit fram ett förslag till överenskommelse där 

markanvisningsavtal och köpeavtal upphävs. Avtalet innebär också att 

handpenningen återbetalas. Förslaget till avtal har godkänts och 

undertecknats av Stjernplan Smörbollen AB. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, daterad 2024-01-26. 

Förslag till överenskommelse. 

Markanvisningsavtal Smörbollen. 

Köpeavtal Smörbollen. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att godkänna överenskommelse med Stjernplan 

Smörbollen AB om upphävande av markanvisningsavtal samt köpeavtal för 

fastigheten Smörbollen 3. 

Assently: 2a35220f525df0af088598e358a08cbac64912841209b71e3f94d83f58a8ab8f50fbbaf9fd3bb9ecb8088c46d278ecb57915793a79177051a3d7e3a5b35beebf



 

Instans 

Kommunstyrelsen 

Dokumenttyp 

Protokoll 

Mötesdatum 

2024-03-12 

Sida 

47 (59) 

 

 

Tidigare behandling 

Kommunstyrelsen (2020-09-01 KS §245): 

Kommunstyrelsen godkänner markanvisningsavtalet med följande 

exploatör: 

Smörbollen 3 – Stjernplan Smörbollen AB, ca 6 000 kvm BTA. 

Beslutet skickas till 

Serviceförvaltningen. 

Dick Johansson, förvaltningschef.  
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KS § 39 Upphävande av markanvisningsavtal och köpeavtal för 
fastigheterna Vallmon 1 m.fl. 

Ärendenummer KS 2020.1093 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att godkänna överenskommelse med MT Syd 

AB om upphävande av markanvisningsavtal samt köpeavtal för 

fastigheterna Vallmon 1 m.fl.. 

Sammanfattning av ärendet 

Mellan Skurups kommun och MT Syd AB finns följande avtal upprättade. 

• Markanvisningsavtal avseende kv. Vallmon upprättat 2020-06-04 

• Köpeavtal avseende fastigheten Vallmon 1 upprättat 2021-08-23 

• Köpebrev avseende Vallmon 2-7 undertecknat av Skurups kommun 

2023-01-02 

Avtalen avser byggnation av bostäder inom området som omfattas av 

detaljplan För Skurup 51:44, Västeräng etapp 1(1264-P2020/1). Bolaget har 

bebyggt fastigheterna Vallmon 2-7 med radhus i övrigt har ingen ny 

bebyggelse uppförts. 

Ett försvagat konjunkturläge där svensk ekonomi bedöms vara i en 

lågkonjunktur och där hushållen drabbats av hög inflation och stigande 

räntor har gjort det svårt att bygga nya bostäder. 

Serviceförvaltningen och MT Syd gör samma bedömning av 

marknadssituationen och har tillsammans kommit fram till att det är bättre 

att kommunen återtar de delar av utbyggnadsområdet som är obebyggda än 

att det ligger kvar hos MT Syd. 

Parterna har därför tagit fram ett förslag till överenskommelse där 

markanvisningsavtal och köpeavtal upphävs. Avtalet innebär också att 

handpenningen återbetalas. Förslaget till avtal har godkänts och 

undertecknats av MT Syd AB. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, daterad 2024-01-26. 

Förslag till överenskommelse. 

Markanvisningsavtal. 

Köpeavtal. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att godkänna överenskommelse med MT Syd 

AB om upphävande av markanvisningsavtal samt köpeavtal för 

fastigheterna Vallmon 1 m.fl.. 
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Tidigare behandling 

Kommunstyrelsen (2020-09-01 KS §246): 

Kommunstyrelsen godkänner markanvisningsavtalet med följande 

exploatör: 

Vallmon 1 – Grundbulten 34511 AB (MT Syd), ca 4 400 kvm BTA. 

Beslutet skickas till 

Serviceförvaltningen. 

Dick Johansson, förvaltningschef.  
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KS § 40 Svar på remiss om Boverkets förslag till föreskrifter 
om regionplan 

Ärendenummer KS 2024.45 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att såsom eget yttrande avge bifogat förslag till 

remissvar. 

Sammanfattning av ärendet 

Boverket vill ha synpunkter på ”Boverkets förslag till föreskrifter om 

regionplan; med konsekvensutredning”. Syftet med föreskrifterna är att 

precisera kravet i 2 kap. 5 c § plan- och byggförordningen (2011:338), PBF, 

för att säkerställa att informationen i de regionplaner som omfattas av 

bestämmelsen är digitalt utbytbar. Enligt förslaget ska regionerna från och 

med den 1 januari 2027 göra regionplanerna digitalt tillgängliga.  

Serviceförvaltningen inget att erinra mot förslaget till föreskrifter. Sett över 

tid är det självklart att de planer som tas fram inom ramen för reglerna i 

PBL ska vara digitala och att ska de vara tillgängliga för såväl enskilda 

medborgare, fastighetsägare, företag, andra berörda såsom olika 

myndigheter. Genom att ställa krav på att informationen ska kunna utbytas 

digitalt underlättas samverkan och olika myndigheters förmåga att dra nytta 

av varandras olika planeringsunderlag mm. 

En omställning till en digital regionplaneprocess kombinerat med en digital 

översiktsplaneprocess ökar behovet av ökad digital kompetens samt såväl ny 

hård- som mjukvara. Både kommunerna och regionerna har idag en 

ansträngd ekonomisk situation och det finns en risk att de nya reglera kan 

vara svåra att leva upp till. 

Beskrivning av ärendet 

Boverket vill ha synpunkter på ”Boverkets förslag till föreskrifter om 

regionplan; med konsekvensutredning”. Syftet med föreskrifterna är att 

precisera kravet i 2 kap. 5 c § plan- och byggförordningen (2011:338), PBF, 

för att säkerställa att informationen i de regionplaner som omfattas av 

bestämmelsen är digitalt utbytbar. I första hand berör de är de tre regionerna 

• Stockholm 

• Skåne 

• Halland. 

Regionerna ska enligt förslaget från och med den 1 januari 2027 göra 

regionplanerna digitalt tillgängliga. De nya reglerna föreslås träda i kraft 

den 2 april 2025. 
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Innehåll i förslaget 

Informationen i detaljplaner, översiktsplaner och regionplaner behöver vara 

digitala. Däremot saknas det en struktur som gör informationen enhetlig så 

den kan tillgängliggöras och behandlas digitalt vilket skapar den obrutna 

kedjan. Syftet med de förslagna föreskrifterna är att regionplanens 

information ska kunna utbytas digitalt och därmed komma ett steg närmare 

en obruten digital samhällsbyggnadsprocess där regionplaneinformation ska 

kunna tillgängliggöras och behandlas digitalt. 

Även om det enbart finns ett fåtal regionplaner är det ett problem att dessa 

planer inte upprättas och identifieras på ett sätt som möjliggör att 

informationen kan tillgängliggöras och behandlas digitalt för vidare 

användning i samhällsbyggnadsprocessen. Nästan en fjärdedel av 

kommunerna omfattas av en regionplan. Utan enhetlig information skapas 

en situation där de förväntade samhällsnyttorna med digital regionplan blir 

mycket begränsade. 

Genom införandet av digitala regionplaner kan följande uppnås: 

• Ger stöd till regionerna att uppfylla andra lagkrav 

• Möjliggör återanvändning av information 

• Möjliggör analyser, samordning och utbyte  

Av remisshandlingar framgår att förslaget utgör en del i den digitala 

samhällsbyggnadsprocessen där det överordnade syftet är att skapa en 

enhetlig och effektiv digital samhällsbyggnadsprocess till nytta för 

medborgare, företag, kommuner, regioner, statliga myndigheter och andra 

aktörer genom att exempelvis bidra till att förenkla informationsutbytet 

mellan aktörer i processen. 

Hur påverkas Skurups kommun 

Kravet som ställs av regeringen i plan- och byggförordningen (2011:338) 

om att regionplaner ska behandlas och tillgängliggöras digitalt, kan komma 

att öka regionernas efterfrågan på kommunerna när det gäller att 

tillhandahålla digitalt lägesbestämda kommunala planeringsunderlag. 

Digitala planeringsunderlag skulle medverka till en effektivisering av 

regionplaneringen och föreskrifterna kan hjälpa till att driva på den 

utvecklingen. Det här kravet kan för kommunernas del också aktualiseras av 

digitaliseringen av översiktsplanen, där det kan ställas krav på digitala 

underlag internt inom kommunerna. 

En omställning till en digital regionplaneprocess kombinerat med en digital 

översiktsplaneprocess ökar behovet av ökad digital kompetens hos 

kommunerna. Föreskrifterna för regionplan bedöms av Boverket dock inte i 

sig generera några direkta kostnader för kommunerna. 
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Hur påverkas Region Skåne 

Digitala regionplaner ger möjlighet till ökad och förenklad samordning 

inom regionen och mellan region och kommun. Det blir därmed enklare att 

göra exempelvis regionövergripande analyser till grund för en kontinuerlig 

strategisk fysisk planering. Det underlättar också möjligheten att använda 

informationen i regionplanen i efterföljande planering och handläggning. 

Omställning till en digital samhällsbyggnadsprocess är kostnadsdrivande för 

samhället i stort och för regionerna.  

Slutsats 

Serviceförvaltningen inget att erinra mot förslaget till föreskrifter. Sett över 

tid är det självklart att de planer som tar fram inom ramen för reglerna i PBL 

ska vara digitala och att ska vara tillgängliga för såväl enskilda medborgare, 

fastighetsägare, företag, andra berörda såsom olika myndigheter. Genom att 

ställa krav på att informationen ska kunna utbytas digitalt underlättas 

samverkan och olika myndigheters förmåga att dra nytta av varandras olika 

planeringsunderlag mm. 

En omställning till en digital regionplaneprocess kombinerat med en digital 

översiktsplaneprocess ökar behovet av ökad digital kompetens samt såväl ny 

hård- som mjukvara. Både kommunerna och regionerna har idag en 

ansträngd ekonomisk situation. 

Det finns med andra ord en risk att kommuner som redan idag har svårt att 

hinna med att hantera de krav som finns på att kommunens olika planer ska 

vara digitala även ska kunna leverera underlag i digital form till regionerna.  

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, daterad 2024-01-26. 

Remissvar. 

Remissbrev. 

Boverkets förslag till föreskrifter om regionplan. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Serviceförvaltningen föreslår kommunstyrelsen att såsom eget yttrande avge 

bifogat förslag till remissvar. 

Beslutet skickas till 

Serviceförvaltningen. 

Dick Johansson, förvaltningschef.  
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KS § 41 Återremiss av redovisning av inventering av grönytor 

Ärendenummer KS 2022.49 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att återremittera ärendet för komplettering av 

fungerande länk i tjänsteskrivelsen. 

Sammanfattning av ärendet 

Kommunstyrelsen biföll 2022-10-31, § 243 ett initiativ från Babak Rahimi 

(V) om att göra en inventering av all gräsmatteyta som kommunen och dess 

helägda bolag förvaltar. Syftet med inventeringen är att titta över om det 

finns ytor som används mycket lite av kommuninvånarna. Dessa ytor skulle 

potentiellt kunna omvandlas till ängsmark för att öka den biologiska 

mångfalden och spara pengar på detta. Beslutet innebar att förvaltningen 

gavs i uppdrag att göra en inventering av all gräsmatteyta som kommunen 

förvaltar. Kommunfullmäktige beslutade 2022-12-12, § 343, att uppdra åt 

Skurups Kommunhus AB att begära av kommunala helägda bolag att göra 

inventering av grönytor.  

Kommunteknik har genomfört en inventering av de kommunägda 

grönytorna. Kommunteknik har också, i egenskap av förvaltare av de 

kommunala bolagens gräsytor, tillsammans med bolagen genomfört en 

inventering av bolagens gräsytor. Denna visar på följande ytor: 

Skurups kommun  532 651 m2 

Skurups kommun samfälligheter 23 398 m2 

Skurupshem AB  52 254 m2 

Skurups kommunala AB  81 790 m2 

Omvandling från traditionell gräsyta till ängsyta kräver omfattande insatser, 

såväl personella som maskinella, vilket måste utredas innan några 

eventuella beslut om att omvandla gräsytor till ängsytor kan fattas.  

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, daterad 2023-11-23. 

Tjänsteskrivelse, daterad 2023-10-20. 

Initiativ biologisk mångfald. 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Babak Rahimi (V) och Arne NIlsson (SD) yrkar på återremiss på grund av 

att länken i tjänsteskrivelsen inte går att öppna. 
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Beslutsgång 

Ordförande ställer proposition på inkomna yrkanden och finner att 

kommunstyrelsen bifaller desamma. 

Beslutet skickas till 

Serviceförvaltningen. 

Dick Johansson, förvaltningschef. 

Peter Dahl, kommunteknikchef. 

Anton Lanz, driftledare kommunteknik. 

Magnus Johnsson, VD Skurupshem AB och Skurups Kommunala AB. 

Pontus Åkesson, fastighetsförvaltare. 

Babak Rahimi (V).  
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KS § 42 Revidering av delegationsordningen - begära viktigt 
meddelande till allmänheten s k VMA 

Ärendenummer KS 2019.22 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att revidera delegationsordning avseende 

befogenhet att begära sändning av ett viktigt meddelande till allmänheten 

(VMA) att omfatta, utöver räddningschef, även kommundirektör och 

säkerhetschef. 

Sammanfattning av ärendet 

Varningssystemet Viktigt meddelande till allmänheten (VMA-systemet) 

syftar till att varna och ge vägledande information vid olyckor, svåra 

störningar i viktiga samhällsfunktioner och andra allvarliga händelser. Från 

och med den 1 januari 2024 regleras tillämpningen av VMA-systemet 

genom en ny lag med tillhörande förordning och föreskrifter.  

I lag (2023:407) om viktigt meddelande till allmänheten anges att 

regeringen får begära sändning av VMA och att regeringen även får 

meddela föreskrifter om vilka andra aktörer som ska få denna behörighet. I 

förordning (2023:579) om viktigt meddelande till allmänheten anges att ett 

antal ytterligare myndigheter får begära sändning av VMA, däribland 

kommuner. 

I förarbetena framgår att kommunen ska kunna begära sändning av VMA 

utifrån flera olika uppdrag, dels i samband med kommunal räddningstjänst 

enligt lag (2003:778) om skydd mot olyckor (LSO), dels vid andra typer av 

kriser och situationer där kommunen behöver agera utifrån uppdraget i lag 

(2006:544) om kommuners och regioners åtgärder inför och vid 

extraordinära händelser i fredstid och höjd beredskap (LEH). 

Eftersom det är lagstiftarens avsikt att kommunen ska ha behörighet att 

begära sändning av VMA inom ramen för sitt uppdrag att bedriva 

räddningstjänst enligt LSO, så behöver denna behörighet delegeras direkt 

till räddningschefen. Denne är ytterst ansvarig för att räddningstjänsten är 

ändamålsenligt ordnad samt för de beslut som ska fattas inom ramen för 

räddningsinsatserna. Räddningschefen kan sedan i sin tur delegera vidare 

beslutanderätten till räddningsledare eller en annan behörig funktion inom 

räddningsledningssystemet (3 kap. 16 § LSO). 

Därutöver behöver kommunen alltså ha förmåga att fatta beslut om att 

begära sändning av VMA även vid andra kriser och allvarliga situationer. 

Ett restriktivt förhållningssätt bör tillämpas för att säkerställa riktigheten i 

de VMA som sänds. 
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Delegation i Skurup kommun 

I Skurups kommun är det serviceförvaltningen som ansvarar för kommunal 

räddningstjänst enligt LSO. Sedan den 1 januari 2013 har Skurups kommun 

ett civilrättsligt avtal med Trelleborgs kommun om räddningstjänst. Detta 

innebär bland annat att det finns en gemensam räddningschef och 

administration. 

Räddningschefen har sedan tidigare mandat att begära sändning av Viktigt 

meddelande till allmänheten enligt LSO. 

Utifrån förordningen (2023:579) om viktigt meddelande till allmänheten 

anges att kommunen får begära sändning av ett VMA. I förarbetena framgår 

att kommunen ska kunna göra detta utifrån flera olika kommunala uppdrag, 

dels i samband med kommunal räddningstjänst enligt lag (2003:778) om 

skydd mot olyckor (LSO) och dels vid andra typer av kriser och situationer 

där kommunen behöver agera utifrån uppdraget i LEH. 

Mot den bakgrunden föreslås en ny delegationspunkt där, utöver 

räddningschef, även kommundirektör och säkerhetschef ges delegation att 

begära sändning av VMA. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse, daterad 2024-03-01. 

Förslag till reviderad delegationsordning, sidan 59. 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att revidera delegationsordning avseende 

befogenhet att begära sändning av ett viktigt meddelande till allmänheten 

(VMA) att omfatta, utöver räddningschef, även kommundirektör och 

säkerhetschef. 

Förslag till beslut under sammanträdet 

Arne Nilsson (SD) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 

Ordförande ställer proposition på Arne Nilssons (SD) yrkande och finner att 

kommunstyrelsen bifaller detsamma. 

Beslutet skickas till 

Serviceförvaltningen. 

Marcus Willman, kommundirektör. 

Christina Tellez Tönnberg, säkerhets- och beredskapssamordnare. 

Malin Ekblad, säkerhetschef. 

Magnus Strid, räddningschef.  
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KS § 43 Anmälan av protokoll från bolag och utskott 

Ärendenummer KS 2024.15 

Kommunstyrelsens beslut 

Informationen läggs till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 

Föreligger protokoll från bolag och utskott. 

Beslutsunderlag 

Sammanställning anmälan av protokoll från utskotten till kommunstyrelsen 

2024-03-12. 

Sammanställning anmälan av protokoll från bolagen till kommunstyrelsen 

2024-03-12.  
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KS § 44 Anmälningsärenden 

Ärendenummer KS 2024.13 

Kommunstyrelsens beslut 

Informationen läggs till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 

Föreligger sammanställning anmälan av avtal till kommunstyrelsen. 

Beslutsunderlag 

SF_sammanställning anmälningsärende till kommunstyrelsen 2024-03-12. 

SUF_sammanställning anmälan av avtal och övrigt till kommunstyrelsen 

2024-03-12. 

KÖ_sammanställning anmälningsärenden till kommunstyrelsen 2024-03-12.  
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KS § 45 Anmälan av delegationsbeslut 

Ärendenummer KS 2024.14 

Kommunstyrelsens beslut 

Informationen läggs till handlingarna. 

Sammanfattning av ärendet 

Föreligger sammanställning av delegationsbeslut till kommunstyrelsen. 

Beslutsunderlag 

Kommunövergripande stabens sammanställning av delegationsbeslut till 

kommunstyrelsen 2024-03-12. 

Serviceförvaltningens sammanställning av delegationsbeslut till 

kommunstyrelsen 2024-03-12. 

Skol- och utbildningsförvaltningens sammanställning av delegationsbeslut 

till kommunstyrelsen 2024-03-12. 
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Kommunstyrelsens protokoll 



Plats och tid Nils/Holger, kommunhuset i Skurup, 2024-03-12, kl. 08.30–12.30 



Beslutande Johan Bolinder (M), Ordförande 



Nicklas Olsson (M) 



Åsa Ekblad (M) 



Claes Lind (M) 



Lars Nyström (SD), 1:e vice ordförande 



Arne Nilsson (SD) 



Niklas Sjöberg (SD) 



Magnus Alm (S) 



Lena Axelsson (S), 2:e vice ordförande 



Roland Hansson (S) 



Jörgen Sjöslätt (C) 



Therese Nilsson (L), justerare 



Babak Rahimi (V) 



Närvarande ersättare Anders Kristiansen (KD) 



Loubna Stensåker-Göransson (M) 



Andreas Oskarsson (M) 



Cecilia Svensson (M) 



Ann-Marie Sjöberg (SD) 



Mirza Huremovic (S), § 16-24 



Yvonne K Nilsson (S) 



Solbritt Lundgren (C) 



Sven Strandberg (KV) 



Francisca Kertzscher Schwencke (V) 



Övriga närvarande Charlotte Rosenlund Sjövall, tf kanslichef/sekreterare 



Marcus Willman, kommundirektör 



Christina Telléz Tönnberg, säkerhets- och beredskapssamordnare 



Justerade paragrafer § 16–45, varav § 32 justerades omedelbart 



Justering Protokollet har justerats digitalt. 
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Ärenden vid dagens sammanträde Sida 



KS § 16 Information om brottsförebyggande arbetet - nulägesbild 4 



KS § 17 Information om Utveckling av Skurups Centrum 5 



KS § 18 Information från kommundirektören 6 



KS § 19 Information från utskotten 7 



KS § 20 Organisering utifrån renodlad elnätsverksamhet - återremitterat från 



kommunfullmäktige 8 



KS § 21 Revidering av finanspolicy för Skurups kommun och dess helägda bolag 11 



KS § 22 Utveckling och inriktning för Nils Holgersson Utbildningscentrum på lång och 



kort sikt 12 



KS § 23 Försäljning av fribyggartomter på Västeräng etapp 2 16 



KS § 24 Avgift för provisorisk dödsbohandläggning 21 



KS § 25 Redovisning av ej verkställda beslut kvartal 2 och 3 23 



KS § 26 Fråga om Skurupshem AB:s framtida inriktning - återremitterat från 



kommunfullmäktige 25 



KS § 27 Svar på e-förslag - Behåll nuvarande kommunlogga 28 



KS § 28 Partistöd 2024 29 



KS § 29 Svar på motion från Ann-Charlott Madsen Söderberg (V), Magnus Alm (S) och 



Sven-Åke Strandberg (KV) om bemanning för god arbetsmiljö inom vård och 



omsorg 31 



KS § 30 Antagande av trafiksäkerhetspolicy för Skurups kommun och dess helägda bolag



 32 



KS § 31 Återremiss av uppförandekod för förtroendevalda om korruption 34 



KS § 32 Svar på revisorernas granskning av hantering av stöd till föreningar 35 



KS § 33 Svar på ansökan om bidrag som stöd till barn i deras läsande, Selma 



Lagerlöfsgruppen 37 



KS § 34 Intern kontroll 2024 39 



KS § 35 Antagande av Handlingsplan suicidprevention för Skurups kommun 40 



KS § 36 Lex Sarah ärende 43 



KS § 37 Godkännande av fusionsplan - fusion Sysav Utveckling 45 



KS § 38 Upphävande av markanvisningsavtal och köpeavtal för fastigheten Smörbollen 3



 46 



KS § 39 Upphävande av markanvisningsavtal och köpeavtal för fastigheterna Vallmon 1 



m.fl. 48 
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KS § 40 Svar på remiss om Boverkets förslag till föreskrifter om regionplan 50 



KS § 41 Återremiss av redovisning av inventering av grönytor 53 



KS § 42 Revidering av delegationsordningen - begära viktigt meddelande till allmänheten s 



k VMA 55 



KS § 43 Anmälan av protokoll från bolag och utskott 57 



KS § 44 Anmälningsärenden 58 



KS § 45 Anmälan av delegationsbeslut 59 
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KS § 16 Information om brottsförebyggande arbetet - 
nulägesbild 



Ärendenummer KS 2024.316 



Kommunstyrelsens beslut 



Informationen läggs till handlingarna. 



Sammanfattning av ärendet 



Säkerhets- och beredskapssamordnare Christina Telléz Tönnberg informerar 



om nulägesbild för det brottsförbyggande arbetet i Skurups kommun.  
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KS § 17 Information om Utveckling av Skurups Centrum 



Ärendenummer KS 2024.116 



Kommunstyrelsens beslut 



Informationen läggs till handlingarna. 



Sammanfattning av ärendet 



Jens Persson från TAM Retail presenterar rapporten Utveckling av Skurups 



centrum.  
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KS § 18 Information från kommundirektören 



Ärendenummer KS 2024.3 



Kommunstyrelsens beslut 



Informationen läggs till handlingarna. 



Sammanfattning av ärendet 



Tf kanslichef Charlotte Rosenlund Sjövall informerar om status på 



inledande marknadsanalys inom utredningen om framtida drift och 



organisation av Nils Holgersson Utbildningscentrum. 



Kommundirektör Marcus Willman informerar om: 



- Välfärdsutmaningar inom den offentliga sektorn. 



- SCB:s medborgarundersökning. 



- SKRs digitaliseringsinitiativ.  
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KS § 19 Information från utskotten 



Kommunstyrelsens beslut 



Informationen läggs till handlingarna. 



Sammanfattning av ärendet 



Socialnämndsutskottet 



Fokus på bredare och långsiktigt förebyggande arbete mot våld i nära 



relationer.  



Skånetrafiken har brist på brist på servicefordon och förare, vilket påverkar 



verksamheten. 



Fortsatt arbete med upphandling av nytt LSS-boende. 



Seniorlunch är igång. 



Skol- och utbildningsutskottet 



Fokus på riktlinjer för en trygg o säker skola. 



Pågår planering av inrättande av akutskola på både kort och lång sikt. 



Utträde ur samarbete med SÖSK angående  gymnasiesamarbete för att 



istället ansluta till MLR-samarbetet. 



Retroaktiv avgiftskontroll genomförs. 



Samhällsbyggnadsutskottet 



Fördjupning i förvaltningens arbete och pågående projekt. 



Arbete med ärenden om fastighetsnära insamling, inkomna e-förslag och 



parkeringsnorm. 



Personalutskottet 



Trafiksäkerhetspolicy är framtagen. Löneöversyn pågår, ännu är inga avtal 



på plats. Arbetar med att ta fram nollvision om nyttjande av 



hyrsjuksköterskor. 



Upphandlingsutskottet 



Följer upp pågående upphandlingar. Under 2024 ska fyra upphandlingar 



följas upp utifrån effektivitet och medborgarnytta.  
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KS § 20 Organisering utifrån renodlad elnätsverksamhet - 
återremitterat från kommunfullmäktige 



Ärendenummer KS 2023.1407 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsens huvudförslag 



Kommunfullmäktige beslutar att avyttra Skurups Energihandel AB såsom 



bolag eller inkromet samt bemyndigar styrelsen i Skurups Elverk AB att 



verkställa beslutet. 



Kommunstyrelsens alternativförslag 



Kommunfullmäktige beslutar avslå Skurups Elverk AB:s framställan. 



Reservation 



Jörgen Sjöslätt (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt eget 



yrkande. 



Sammanfattning av ärendet 



EUs elmarknadsdirektiv och det så kallade ren energipaketet, reglerar de 



åtskillnader som ska vara på plats hos energikoncerner som bedriver 



blandad verksamhet.  



Förändringen ska vara genomförd hos bolagen per 2023-12-31. Icke 



nätrelaterade uppdrag/ resurser som faktureras från elnätsföretaget flyttas för 



att uppfylla skyldigheter enligt ellagen och EUs regelverk. 



Förslag på hur förändringen ska genomföras har tagits fram och presenterats 



för Skurups Elverks styrelse samt för Skurups kommunhus AB: 



1. Personal flyttas till nybildat bolag 



2. Personal flyttas till Skurups Energihandel AB 



Skurups Elverk AB har 2023-05-25, § 32, föreslagit moderbolaget att bilda 



ett nytt bolag och därmed flytta personal och resurser till nybildat bolag.  



Styrelsen för Skurups Kommunhus AB har 2023-10-25, § 39, hemställt till 



kommunfullmäktige att besluta om att avyttra Skurups Energihandel AB 



såsom bolag eller inkromet samt bemyndigat styrelsen i Skurups Elverk AB 



att verkställa beslutet. 



Beslutsunderlag 



Förslag till organisation. 



Verksamhetsförändring Underlag för beslut gällande Skurups Elverks 



koncern, daterad 2023-05-16. 
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Tidigare behandling 



Skurups Kommunhus AB (2024-02-15 MB §5): 



Styrelsen anser återremissen besvarad med hänvisning till 



konsekvensanalysen från Skurups Elverk AB och överlämnar densamma till 



kommunstyrelsen. 



Skurups Elverk AB (2024-01-25 EL §6) (1): 



Styrelsen beslutar att godkänna svaret på den återremiss om renodlad 



organisation som Skurups Elverk AB fått till sig från Kommunfullmäktige. 



Kommunfullmäktige (2023-12-18 KF §144): 



Kommunfullmäktige beslutar att ärendet återremitteras för att utföra en 



konsekvensanalys över vad avyttringen innebär för bolaget och koncernen. 



Kommunstyrelsen (2023-11-28 KS §219): 



Kommunstyrelsens förslag 



Kommunfullmäktige beslutar att avyttra Skurups Energihandel AB såsom 



bolag eller inkromet samt bemyndigar styrelsen i Skurups Elverk AB att 



verkställa beslutet. 



Skurups Kommunhus AB (2023-10-25 MB §39): 



Styrelsen hemställer till kommunfullmäktige att besluta om att avyttra 



Skurups Energihandel AB såsom bolag eller inkromet samt bemyndigar 



styrelsen i Skurups Elverk AB att verkställa beslutet. Moderbolagets 



informerar Skurups Elverk AB om beslutet och uppdrar att bolaget att vidta 



erforderliga åtgärder med anledning av beslutet. 



Skurups Elverk AB (2023-05-25 EL §32): 



Styrelsens beslut är att föreslå moderbolaget alternativet om att bilda ett nytt 



bolag och därmed flytta personal och resurser till nybildat bolag. 



Förslag till beslut under sammanträdet 



Jörgen Sjöslätt (C) yrkar i första hand att ärendet återremiss för att 



kompletteras med ekonomisk belysning. I det fall ärendet inte återremitteras 



yrkar han i andra hand att Skurups Elverk AB:s framställan avslås. 



Lars Nyström (SD) yrkar att ärendet ska avgöras idag. 



Lars Nyström (SD) yrkar att kommunstyrelsens förslag från 2023-11-28, § 



219, bifalles. 



Johan Bolinder (M) yrkar bifall till Lars Nyströms (SD) yrkanden. 



Therese Nilsson (L) yrkar i första hand att ärendet ska återremitteras för att 



kompletteras med en affärsmässig bedömning. I det fall ärendet inte 
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återremitteras yrkar hon i andra hand att Skurups Elverk AB:s framställan 



avslås. 



Beslutsgång 



Ordförande ställer först proposition på om ärendet ska avgöras idag eller 



återremitteras och finner att kommunstyrelsen beslutar att ärendet ska 



avgöras idag. 



Omröstning begärs. 



Följande propositionsordning godkänns: 



Ja- Avgöras idag 



Nej- Återremiss 



Vid verkställd omröstning avges 11 ja-röster mot 2 nej-röster och 



kommunstyrelsen har således beslutat att ärendet ska avgöras idag. 



Följande ledamöter röstar ja: 



Johan Bolinder (M), Nicklas Olsson (M), Åsa Ekblad (M), Claes Lind (M), 



Lars Nyström (SD), Arne Nilsson (SD), Niklas Sjöberg (SD), Magnus Alm 



(S), Lena Axelsson (S), Roland Hansson (S) och Babak Rahimi (V). 



Följande ledamöter röstar nej: 



Jörgen Sjöslätt (C) och Therese Nilsson (L). 



Ordföranden ställer därefter proposition på vilket yrkande som ska utgöra 



kommunstyrelsen huvud- respektive alternativförslag och finner att 



kommunstyrelsen utser Lars Nyströms (SD) och Johan Bolinders (M) 



bifallsyrkande som kommunstyrelsen huvudförslag och Jörgen Sjöslätts (C) 



och Therese Nilssons (L) avslagsyrkande som kommunstyrelsens 



alternativförslag.  
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KS § 21 Revidering av finanspolicy för Skurups kommun och 
dess helägda bolag 



Ärendenummer KS 2024.77 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsens förslag 



Kommunfullmäktige antar reviderad finanspolicy för Skurups kommun och 



dess helägda bolag. 



Sammanfattning av ärendet 



Skurups Kommunhus AB har initierat revidering av finanspolicy för 



Skurups kommun och dess dess helägda bolag. Av förslaget framgår bl a: 



· att policyn renodlas att vara en policy istället för en blandning av policy 



och riktlinje. 



· ägarstyrningen tydliggörs genom att Skurups kommunhus AB ska göra en 



samlad bedömning av ett dotterbolags finansiella riktlinjer innan de beslutas 



i respektive bolagsstyrelse. 



· kommunal borgen begränsas till att endast ges till kommunala helägda 



bolag. 



Beslutsunderlag 



Finanspolicy reviderad 231129 inkl ändringar. 



Finanspolicy reviderad 231129. 



Förvaltningens förslag till beslut 



Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta reviderad 



finanspolicy för Skurups kommun och dess helägda bolag. 



Tidigare behandling 



Skurups Kommunhus AB (2023-12-07 MB §60): 



Styrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta reviderad finanspolicy för 



Skurups kommun och dess helägda bolag.  



Förslag till beslut under sammanträdet 



Lars Nyström (SD) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 



Beslutsgång 



Ordförande ställer proposition på Lars Nyströms (SD) yrkande och finner 



att kommunstyrelsen bifaller detsamma. 



Beslutet skickas till 



Bolagen. 



Ekonomienheten.  
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KS § 22 Utveckling och inriktning för Nils Holgersson 
Utbildningscentrum på lång och kort sikt 



Ärendenummer KS 2023.1240 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsen beslutar att ge kommundirektören och kansliet i uppdrag 



att fördjupa dialogen med identifierade potentiella huvudmän. 



Kommunstyrelsens förslag 



Kommunfullmäktige beslutar att ge kommunstyrelsen i uppdrag att överlåta 



Nils Holgerssons Utbildningscentrum till annan huvudman och att 



jordbruksmarken exkluderas från övertagandet. 



Kommunfullmäktige beslutar att ge Skurup Kommunala AB i uppdrag att 



aktivt medverka i det fortsatta arbetet och bidra till utvecklingen av Nils 



Holgerssons Utbildningscentrum. 



Reservation 



Jörgen Sjöslätt (C) reserverar sig till förmån för egna förslag. 



Lena Axelsson (S) reserverar sig mot beslutet. 



Babak Rahimi (V) reserverar sig till förmån för eget förslag. 



Therese Nilsson (L) reserverar sig till förmån för eget förslag. 



Sammanfattning av ärendet 



Skol- och utbildningsutskottet har fått i uppdrag att tillsätta en extern 



utredning om den framtida långsiktiga organisationen och driften av Nils 



Holgersson Utbildningscentrum.  En extern oberoende utredning som ska 



utreda möjligheten att överlåta såväl gymnasieskola, introduktionsprogram, 



anpassad gymnasieskola och vuxenutbildning till en annan 



fristående huvudman. Utredningen ska belysa frågan ur ett juridiskt, 



ekonomiskt och organisatoriskt perspektiv.  Den nya lagstiftningen om 



samverkan inom skolformerna, gällande från 2025, ska också beaktas. 



Utredaren får också i uppdrag att inledningsvis undersöka marknaden, dvs 



vilka huvudmän som kan vara aktuella för ett övertagande och se över 



möjligheterna att utveckla såväl skolverksamheten som annan 



sidoverksamhet med tillvaratagande av marknadspotentialen inom området.  



En inledande marknadsanalys har genomförts av kommunövergripande stab 



och det konstateras att det i nuläget finns fyra intressenter som potentiella 



nya huvudmän.  



Kommunövergripande stabens marknadsanalys utgör del av utredningen och 



har utförts via oberoende personer. Nästa steg i utredningen är fördjupad 



marknadsanalys med huvudintressent/-er, juridisk belysning och 



framtagande av avtalsförslag. Kommunövergripande staben genomför dessa 











 



Instans 



Kommunstyrelsen 



Dokumenttyp 



Protokoll 



Mötesdatum 



2024-03-12 



Sida 



13 (59) 



 



 



delar, bland annat med stöd av externa resurser, såsom den oberoende 



utredning som skol- och utbildningsutskottet ansvarar för på uppdrag av 



kommunstyrelsen. 



Beslutsunderlag 



Tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-09. 



Tjänsteskrivelse, daterad 2023-11-13. 



Skrivelse NHUC. 



Förvaltningens förslag till beslut 



Kommunstyrelsen beslutar att ge kommundirektören och kansliet i uppdrag 



att fördjupa dialogen med identifierade potentiella huvudmän. 



Kommunfullmäktige beslutar att ge kommunstyrelsen i uppdrag att överlåta 



Nils Holgerssons Utbildningscentrum till annan huvudman och att 



jordbruksmarken exkluderas från övertagandet. 



Kommunfullmäktige beslutar att ge Skurup Kommunala AB i uppdrag att 



aktivt medverka i det fortsatta arbetet och bidra till utvecklingen av Nils 



Holgerssons Utbildningscentrum. 



Tidigare behandling 



 Kommunstyrelsen (2023-11-28 KS §228): 



Utredningen finansieras inom kommunstyrelsens anslag för egen 



disposition. 



Skol- och utbildningsförvaltningen får i uppdrag att omdisponera beslutade 



investeringsanslag för Nils Holgersson Utbildningscentrum avseende år 



2023 och 2024 för att genomföra nybyggnation av skärmtak för ny placering 



av igloos för kalvar och ny dräneringsplatta för 



växtskyddspåfyllningsspruta, i enlighet med gällande krav. Detta ska 



regleras i kompletteringsbudget 2024. 



Skol- och utbildningsutskott (2023-10-09 SUU §70): 



Skol- och utbildningsutskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen att: 



Skol- och utbildningsutskottet ges i uppdrag att tillsätta en extern utredning 



om den framtida långsiktiga organisationen och driften av Nils Holgersson 



Utbildningscentrum. Utredningen ska belysa frågan ur ett juridiskt, 



ekonomiskt och organisatoriskt perspektiv. Den nya lagstiftningen om 



samverkan inom skolformerna, gällande från 2025, ska också beaktas. 



Utredaren får också i uppdrag att undersöka vilka huvudmän som kan vara 



aktuella för ett övertagande och se över möjligheterna att utveckla såväl 



skolverksamheten som annan sidoverksamhet med tillvaratagande av 



marknadspotentialen inom området. Utredningen bör vara klar 1 juli 2024 



och finansieras inom kommunstyrelsens anslag för egen disposition. 



På kort sikt får Skol- och utbildningsförvaltningen i uppdrag att 
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omdisponera beslutade investeringsanslag för Nils Holgersson 



Utbildningscentrum avseende år 2023 och 2024 för att genomföra  



nybyggnation av skärmtak för ny placering av igloos för kalvar och ny 



dräneringsplatta för växtskyddspåfyllningsspruta, i enlighet med gällande 



krav.  



Förslag till beslut under sammanträdet 



Johan Bolinder (M) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 



Babak Rahimi (V) yrkar avslag på förvaltningens förslag avseende delen om 



fördjupad dialog. Vidare yrkar han avslag på förvaltningens förslag 



avseende uppdrag om överlåtelse till annan huvudman. Slutligen yrkar han 



att överlåtelse ska ske genom offentlig upphandling. 



Magnus Alm (S) yrkar att förvaltningens förslag avseende fördjupad dialog 



ska omfatta hela Nils Holgerssons utbildningscentrum. 



Magnus Alm (S) yrkar om tillägg att avyttring av byggnader ska ingå i en 



eventuell överlåtelse till annan huvudman. 



Niklas Sjöberg (SD) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 



Åsa Ekblad (M) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 



Jörgen Sjöslätt (C) yrkar att ärendet återremitteras till förvaltningen för 



ekonomisk belysning och redovisning av utredningen. Vidare yrkar han att 



ärendet ska beredas av skol- och utbildningsutskottet. 



 Jörgen Sjöslätt (C) yrkar att i  det fall ärendet ska avgöras idag ska: 



Förvaltningens förslag avseende delen om fördjupad dialog avslås. 



Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att förvaltningens förslag i 



övriga delar avslås. 



Lars Nyström (SD) yrkar att ärendet ska avgöras idag. 



Therese Nilsson (L) yrkar att förvaltningens förslag avslås. 



Beslutsgång 



Ordföranden ställer först proposition på om ärendet ska avgöras idag eller 



återremitteras och finner att kommunstyrelsen beslutar att ärendet ska 



avgöras idag. 



Omröstning begärs. 



Följande propositionsordning godkänns: 



Ja-röst för att ärendet ska avgöras idag. 



Nej-röst för att ärendet ska återremitteras. 



Efter verkställd omröstning beslutar kommunstyrelsen, med 7 ja-röster mot 



1 nej-röst och en ledamot som avstår från att rösta, att ärendet ska avgöras 



idag. 
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Följande ledamöter röstar ja: 



Johan Bolinder (M), Nicklas Olsson (M), Åsa Ekblad (M), Claes Lind (M), 



Lars Nyström (SD), Arne Nilsson (SD) och Niklas Sjöberg (SD). 



Följande ledamöter röstar nej: 



Magnus Alm (S), Lena Axelsson (S), Roland Hansson (S), Jörgen Sjöslätt 



(C) och Therese Nilsson (L). 



Babak Rahimi (V) avstår från att rösta. 



 Ordföranden ställer därefter proposition på om förvaltningens förslag 



avseende delen om fördjupad dialog ska bifallas eller avslås och finner att 



kommunstyrelsen beslutar bifalla densamma. 



Omröstning begärs. 



Följande propositionsordning godkänns: 



Ja-röst för att bifalla förvaltningens förslag avseende delen om fördjupad 



dialog. 



Nej-röst för att avslå förvaltningens förslag avseende delen om fördjupad 



dialog. 



Efter verkställd omröstning beslutar kommunstyrelsen, med 7 ja-röster mot 



6 nej-röster, att bifalla förvaltningens förslag avseende delen om fördjupad 



dialog. 



Följande ledamöter röstar ja: 



Johan Bolinder (M), Nicklas Olsson (M), Åsa Ekblad (M), Claes Lind (M), 



Lars Nyström (SD), Arne Nilsson (SD) och Niklas Sjöberg (SD). 



Följande ledamöter röstar nej: 



Magnus Alm (S), Lena Axelsson (S), Roland Hansson (S), Jörgen Sjöslätt 



(C), Therese Nilsson (L) och Babak Rahimi (V). 



Ordföranden ställer slutligen ställer ordföranden proposition  



Beslutet skickas till 



Marcus Willman, kommundirektör. 



Kansliet. 



Lena Planken, förvaltningschef. 



Eva Lidén, rektor Nils Holgersson Utbildningscentrum. 



Magnus Johnson, VD Skurup Kommunala AB. 



Dick Johansson, förvaltningschef.  
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KS § 23 Försäljning av fribyggartomter på Västeräng etapp 2 



Ärendenummer KS 2023.1217 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunfullmäktige beslutar att bemyndiga serviceförvaltningen att sälja 



var och en av fastigheterna enligt följande:  



Fastighet/tomt 



Storlek 



(kvm) 



Köpeskilling 



(kr) 



Kr/kvm 



(kr) 



Fjärilen 1 900 780 000 867 



Fjärilen 2 907 780 000 860 



Fjärilen 3 910 780 000 857 



Fjärilen 4 685 730 000 1 066 



Fjärilen 5 686 730 000 1 064 



Fjärilen 6 686 730 000 1 064 



Fjärilen 7 901 780 000 866 



Fjärilen 8 907 780 000 860 



Fjärilen 9 907 780 000 860 



Skalbaggen 1 826 760 000 920 



Skalbaggen 2 662 720 000 1 088 



Skalbaggen 3 658 700 000 1 064 



Skalbaggen 4 857 770 000 898 



Skalbaggen 5 858 770 000 897 



Skalbaggen 6 844 760 000 900 



Skalbaggen 7 889 770 000 866 



Skalbaggen 8 896 780 000 871 



Skalbaggen 9 1 662 950 000 572 



Stekeln 1 848 760 000 896 



Stekeln 2 860 770 000 895 



Stekeln 3 1 061 810 000 763 



Trollsländan 1 1 213 850 000 701 



Trollsländan 2 712 730 000 1 025 



Trollsländan 3 714 730 000 1 022 
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Fastighet/tomt 



Storlek 



(kvm) 



Köpeskilling 



(kr) 



Kr/kvm 



(kr) 



Trollsländan 4 702 730 000 1 040 



Trollsländan 5 738 740 000 1 003 



Trollsländan 6 722 740 000 1 025 



Trollsländan 7 734 740 000 1 008 



Trollsländan 8 1 018 800 000 786 



Trollsländan 9 1 609 770 000 479 



Trollsländan 10 857 770 000 898 



Trollsländan 11 856 770 000 900 



Trollsländan 12 856 770 000 900 



Trollsländan 13 852 770 000 904 



Totalt/snitt 



kr/kvm 
29 993 26 100 000 870 



Tabell: Tomter med angiven yta, köpeskilling och kronor/kvadratmeter 



Kommunfullmäktige beslutar bemyndiga kommunstyrelsen att utifrån 



marknadsförutsättningarna justera prisnivån +/- 20 %. 



Sammanfattning av ärendet 



Markarbetena på Västeräng etapp 2 är avslutade för planområdet del av 



Skurup 51:52 m.fl. 



Inför försäljning av etapp 2 har samtliga tomter i etapp 2 värderats av Svefa 



(2023-01-16). Värdeutlåtandet visar på att marknadsvärdet för en 



normaltomt (850 kvadratmeter) bedöms uppgå till 900 kronor/kvadratmeter, 



vilket bedöms vara en aktuell och skälig nivå.  



Fastigheter att sälja till tomtkön i Skurups kommun motsvarar ett värde på 



26,1 miljoner kronor, i snitt 870 kronor/kvadratmeter tomtyta. Fastigheterna 



är markerade i karta nedan och angivna i tabell på nästa sida med värde per 



fastighet som motsvarar köpeskillingen. 



Fastighet/tomt 



Storlek 



(kvm) 



Köpeskilling 



(kr) 



Kr/kvm 



(kr) 



Fjärilen 1 900 780 000 867 



Fjärilen 2 907 780 000 860 



Fjärilen 3 910 780 000 857 



Fjärilen 4 685 730 000 1 066 
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Fastighet/tomt 



Storlek 



(kvm) 



Köpeskilling 



(kr) 



Kr/kvm 



(kr) 



Fjärilen 5 686 730 000 1 064 



Fjärilen 6 686 730 000 1 064 



Fjärilen 7 901 780 000 866 



Fjärilen 8 907 780 000 860 



Fjärilen 9 907 780 000 860 



Skalbaggen 1 826 760 000 920 



Skalbaggen 2 662 720 000 1 088 



Skalbaggen 3 658 700 000 1 064 



Skalbaggen 4 857 770 000 898 



Skalbaggen 5 858 770 000 897 



Skalbaggen 6 844 760 000 900 



Skalbaggen 7 889 770 000 866 



Skalbaggen 8 896 780 000 871 



Skalbaggen 9 1 662 950 000 572 



Stekeln 1 848 760 000 896 



Stekeln 2 860 770 000 895 



Stekeln 3 1 061 810 000 763 



Trollsländan 1 1 213 850 000 701 



Trollsländan 2 712 730 000 1 025 



Trollsländan 3 714 730 000 1 022 



Trollsländan 4 702 730 000 1 040 



Trollsländan 5 738 740 000 1 003 



Trollsländan 6 722 740 000 1 025 



Trollsländan 7 734 740 000 1 008 



Trollsländan 8 1 018 800 000 786 



Trollsländan 9 1 609 770 000 479 



Trollsländan 10 857 770 000 898 



Trollsländan 11 856 770 000 900 











 



Instans 



Kommunstyrelsen 



Dokumenttyp 



Protokoll 



Mötesdatum 



2024-03-12 



Sida 



19 (59) 



 



 



Fastighet/tomt 



Storlek 



(kvm) 



Köpeskilling 



(kr) 



Kr/kvm 



(kr) 



Trollsländan 12 856 770 000 900 



Trollsländan 13 852 770 000 904 



Totalt/snitt 



kr/kvm 
29 993 26 100 000 870 



Tabell: Tomter med angiven yta, köpeskilling och kronor/kvadratmeter 



Serviceförvaltningen föreslår därför att försäljning av 34 fribyggartomter 



sker till tomtkön i Skurups kommun för i snitt 870 kronor/kvadratmeter 



tomtmark exklusive anläggnings- och anslutningsavgifter för el, vatten och 



avlopp. 



Beslutsunderlag 



Tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-01. 



Plankarta Västeräng etapp 2. 



Svefa värdeutlåtande 2023-01-16. 



Förvaltningens förslag till beslut 



Kommunfullmäktige beslutar att bemyndiga serviceförvaltningen att sälja 



var och en av fastigheterna Fjärilen 1-9, Skalbaggen 1-9, Stekeln 1-3, 



Trollsländan 1-13 och med de köpeskillingar som redovisas i tabellen i 



ärendet. 



Förslag till beslut under sammanträdet 



Arne Nilsson (SD) yrkar att förvaltningens förslag bifalles. 



Johan Bolinder (M) yrkar om följande tillägg att kommunfullmäktige 



bemyndigar kommunstyrelsen att utifrån marknadsförutsättningarna justera 



prisnivån +/- 20 %. 



Niklas Sjöberg (SD) yrkar bifall till Johan Bolinders (M) förslag. 



Magnus Alm (S) yrkar bifall till Johan Bolinders (M) förslag. 



Beslutsgång 



Ordföranden ställer proposition på förvaltningens förslag med sitt eget 



tilläggsyrkande och finner att kommunstyrelsen bifaller desamma. Beslutet 



innebär att: Kommunfullmäktige beslutar att bemyndiga 



serviceförvaltningen att sälja var och en av fastigheterna Fjärilen 1-9, 



Skalbaggen 1-9, Stekeln 1-3, Trollsländan 1-13 samt att bemyndigat 



kommunstyrelsen att utifrån marknadsförutsättningarna justera prisnivån +/- 



20 %. 
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Beslutet skickas till 



Serviceförvaltningen. 



Dick Johansson, förvaltningschef. 



Olle Birlev, mark- och exploateringsingenjör. 



Stina Påg, konsult.  
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KS § 24 Avgift för provisorisk dödsbohandläggning 



Ärendenummer KS 2023.1178 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsen förslag 



Kommunfullmäktige beslutar att Skurups kommun tar ut timtaxa för 



provisorisk dödsbohandläggning. Taxan fastställs till 0.95 % av 



prisbasbelopp per timme avseende handläggningstid för provisorisk 



dödsboförvaltning tillsammans med fakturering av faktiska kostnader för 



gravsättning. 



Sammanfattning av ärendet 



Socialnämnden i en kommun har enligt Begravningslagen (BegrL) det 



yttersta ansvaret för att avlidna personer gravsätts. Kommunens ansvar för 



gravsättning uppkommer då det inte finns någon annan som tar ansvar för 



att den avlidne gravsätts. När någon har avlidit ska dödsbodelägarna, enligt 



18 kap 1 § Ärvdabalken (ÄB), gemensamt förvalta den dödes egendom 



under boets utredning. Om det inte finns någon kännedom om vem eller 



vilka som är dödsbodelägare, är Myndighetsnämnden för Individ- och 



familjeomsorg i Skurups kommun enligt delegationsordning ansvarig att 



provisoriskt förvalta dödsboet till dess att eventuella dödsbodelägare har 



hittats och informerats. Tanken är att Myndighetsnämnden för Individ- och 



familjeomsorgs förvaltning av dödsboet ska vara kortvarig och att så snart 



som möjligt överlämnar dödsboet till delägarnas förvaltning om dessa 



finns.  



I de fall dödsbodelägare saknas anmäls dödsfallet till Kammarkollegiet och 



förvaltningen lämnas över till Allmänna arvsfonden. I samband med 



överlämnandet ska en redovisning av kommunens provisoriska förvaltning 



göras och med detta kan även kommunen redogöra och begära ersättning för 



sina omkostnader.  



Ärendets gång är att kommunen ser till att gravsättning sker och ersätter den 



som är huvudman för begravningsplatsen för de direkta kostnaderna för 



gravsättningen. Kommunen får begära ersättning för sina kostnader av 



dödsboet om fullmäktige beslutat att kommunen ska ta tillvara rätten till 



ersättning.  



Sveriges kommuner och regioner rekommenderar kommunerna att ta betalt 



för provisorisk dödsboförvaltning och gravsättning (Cirkulär 19:30). 



Kostnaden jämställs med bouppteckningsbyråernas kostnader och 



prioriteras (precis som med begravningskostnader) före andra skulder. 



Timtaxa kan enbart tas ut från de dödsbon där det finns tillgångar. 



Beslutsunderlag 



Tjänsteskrivelse, daterad 2023-09-25. 
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Förvaltningens förslag till beslut 



Socialnämndsutskottet föreslår att kommunstyrelsen föreslår 



kommunfullmäktige att Skurups kommun tar ut timtaxa för provisorisk 



dödsbohandläggning. 



Att taxa för provisorisk dödsbohandläggning fastställs till 0.95 % av 



prisbasbelopp per timme avseende handläggningstid för provisorisk 



dödsboförvaltning tillsammans med fakturering av faktiska kostnader för 



gravsättning.  



Tidigare behandling 



Socialnämndsutskott 2023-12-19 (2023-12-19 SNU §65): 



att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att Skurups 



kommun tar ut timtaxa för provisorisk dödsbohandläggning. 



att taxa för provisorisk dödsbohandläggning fastställs till 0.95 % av 



prisbasbelopp per timme avseende handläggningstid för provisorisk 



dödsboförvaltning tillsammans med fakturering av faktiska kostnader för 



gravsättning. 



Förslag till beslut under sammanträdet 



Åsa Ekblad (M), Niklas Sjöberg (SD), Babak Rahimi (V), Lena Axelsson 



(S) och Therese Nilsson (L) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 



Beslutsgång 



Ordförande ställer proposition Åsa Ekblads (M), Niklas Sjöbergs (SD), 



Babak Rahimis (V), Lena Axelssons (S) och Therese Nilssons (L) yrkanden 



och finner att kommunstyrelsen bifaller desamma. 



Beslutet skickas till 



Individ- och omsorgsförvaltningen. 



Anna Palmgren, förvaltningschef. 



Sophie Smith, enhetschef. 



Kristina Johansson, Budget- och skuldrådgivare. 



Drago Stojkovic-Stenberg, utredningssekreterare.  
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KS § 25 Redovisning av ej verkställda beslut kvartal 2 och 3 



Ärendenummer KS 2023.48 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsen beslutar att för egen del lägga informationen till 



handlingarna. 



Kommunstyrelsens förslag 



Kommunfullmäktige lägger informationen till handlingarna. 



Sammanfattning av ärendet 



Kommunen har rapporteringsskyldighet enligt socialtjänstlagen 16 kap, § 6 



f-h. Rapporteringen gäller ej verkställda gynnande beslut enligt 4 kap 1 § 



socialtjänstlagen. Detsamma gäller om kommunen inte inom skälig tid på 



nytt tillhandahåller biståndet efter det att verkställigheten avbrutits. 



Kommunen har också skyldighet enligt LSS att rapportera in gynnande 



beslut som inte verkställt inom tre månader eller beslut som avbrutits och 



inte på nytt verkställts inom tre månader. Rapporteringen gör du via e-



tjänsten för ej verkställda beslut.  



Rapporteringen enligt SoL samt enligt LSS sker till Inspektionen för vård 



och omsorg (IVO), kommunens revisorer, kommunfullmäktige samt 



myndighetsnämnden för individ och omsorg. Rapporteringen skall ske en 



gång per kvartal.  



RAPPORTERINGSPERIODER FÖR 2023 



    1 januari – 31 januari  



    1 april – 30 april  



    1 juli – 31 augusti  



    1 oktober – 31 oktober 



När ett beslut som inrapporterats blir verkställt ska detta rapporteras till 



Inspektionen för vård och omsorg. 



Beslutsunderlag 



Tjänsteskrivelse, daterad 2023-11-30. 



Rapport, daterad 2023-08-14. 



Rapport, daterad 2023-11-30. 



Förvaltningens förslag till beslut 



Att föreslå kommunstyrelsen att lägga information till handlingarna. 



Att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att lägga 



informationen till handlingarna. 
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Tidigare behandling 



Socialnämndsutskott 2023-12-19 (2023-12-19 SNU §67): 



Att föreslå kommunstyrelsen att lägga information till handlingarna. 



Att föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att lägga  



informationen till handlingarna. 



Beslutet skickas till 



Anna Palmgren, förvaltningschef. 



Drago Stojkovic-Stenberg, utredningssekreterare.  
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KS § 26 Fråga om Skurupshem AB:s framtida inriktning - 
återremitterat från kommunfullmäktige 



Ärendenummer KS 2023.1409 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsens huvudförslag 



Kommunfullmäktige godkänner försäljning av valfria delar av Skurupshem 



AB:s fastighetsbestånd i syfte att minska kommunkoncernens skuldsättning 



i exempelvis Skurup Kommunala AB genom utdelning samt bemyndighar åt 



Skurupshem AB:s styrelse att vidta de åtgärder som så krävs för 



verkställande av detsamma. 



Kommunstyrelsens alternativförslag 



Kommunfullmäktige avslår Skurups Kommunhus AB:s förslag. 



Sammanfattning av ärendet 



Skurupshem AB beslutade 2023-06-26, 67, att ge sitt presidium i uppdrag 



att se över bolagets framtida verksamhet och komma med förslag på 



inriktning till styrelsen. Vidare beslutade bolaget ge sitt presidium i uppdrag 



att se över möjligheten att sälja fastigheter. Styrelsen beslutade också att 



ställa frågan till Skurups Kommunhus AB om att få bilda nya aktiebolag för 



att kunna behandlas i kommunfullmäktige så snart som möjligt. 



Skurups Kommunhus AB beslutade 2023-10-25, § 46, att ställer sig bakom 



försäljning av valfria delar av Skurupshem AB:s fastighetsbestånd i syfte att 



minska kommunkoncernens skuldsättning i exempelvis Skurup Kommunala 



AB genom utdelning samt bemyndigar åt Skurupshems styrelse att vidta de 



åtgärder som så krävs för verkställande av detsamma. 



Vidare beslutade Skurups Kommunhus AB att hemställa åt 



kommunfullmäktige att göra motsvarande ställningstagande d v s att 



godkänna försäljning av valfria delar av Skurupshem AB:s fastighetsbestånd 



i syfte att minska kommunkoncernens skuldsättning i exempelvis Skurup 



Kommunala AB genom utdelning samt bemyndigar åt Skurupshems styrelse 



att vidta de åtgärder som så krävs för verkställande av detsamma. 



Beslutsunderlag 



Förslag framtida inriktning 



Yttrande återremiss Skurupshems framtida inriktning 
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Tidigare behandling 



Kommunstyrelsen 2023-11-28 KS §220: 



Kommunstyrelsens huvudförslag 



Kommunfullmäktige godkänner försäljning av valfria delar av Skurupshem 



AB:s fastighetsbestånd i syfte att minska kommunkoncernens skuldsättning 



i exempelvis Skurup Kommunala AB genom utdelning samt bemyndigar åt 



Skurupshem AB:s styrelse att vidta de åtgärder som så krävs för 



verkställande av detsamma. 



Kommunstyrelsens alternativförslag 



Kommunfullmäktige avslår Skurups Kommunhus AB:s förslag. 



Skurups Kommunhus AB 2023-10-25 MB §46: 



Styrelsen ställer sig bakom försäljning av valfria delar av Skurupshem AB:s 



fastighetsbestånd i syfte att minska kommunkoncernens skuldsättning. i 



exempelvis Skurup Kommunala AB genom utdelning samt bemyndigar åt 



Skurupshems styrelse att vidta de åtgärder som så krävs för verkställande av 



detsamma. Skurups Kommunhus AB hemställer åt kommunfullmäktige att 



göra motsvarande ställningstagande d v s att godkänna försäljning av valfria 



delar av Skurupshem AB:s fastighetsbestånd i syfte att minska 



kommunkoncernens skuldsättning i exempelvis Skurup Kommunala AB 



genom utdelning samt bemyndigar åt Skurupshems styrelse att vidta de 



åtgärder som så krävs för verkställande av detsamma.  



Skurupshem AB 2023-06-26 SH §67: 



Styrelsen ställer sig bakom förslaget att: 



1. Presidiet ges i uppdrag att se över företagets framtida verksamhet och 



komma med förslag på inriktning till styrelsen. 



2. Presidiet ges i uppdrag att se över möjligheten att sälja fastigheter. 



3. Förfrågan om att få bilda nya aktiebolag ställs till moderbolaget för att 



kunna behandlas i kommunfullmäktige så snart som möjligt. 



Förslag till beslut under sammanträdet 



Niklas Sjöberg (SD) yrkar bifall till kommunstyrelsens huvudförslag 2023-



11-28, § 220, d v s: "Kommunfullmäktige godkänner försäljning av valfria 



delar av Skurupshem AB:s fastighetsbestånd i syfte att minska 



kommunkoncernens skuldsättning i exempelvis Skurup Kommunala AB 



genom utdelning samt bemyndighar åt Skurupshem AB:s styrelse att vidta 



de åtgärder som så krävs för verkställande av detsamma." 
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Babak Rahimi (V) yrkar bifall till kommunstyrelsens alternativförslag 2023-



11-28, § 220, d v s: "Kommunfullmäktige avslår Skurups Kommunhus AB:s 



förslag." 



Beslutsgång 



Ordföranden ställer proposition på vilket yrkande som ska utgöra 



kommunstyrelsen huvud- respektive alternativförslag och finner att 



kommunstyrelsen utser Niklas Sjöbergs (SD) yrkande som 



kommunstyrelsen huvudförslag och Babak Rahimis (V) yrkande som 



kommunstyrelsens alternativförslag. 



Beslutet skickas till 



Skurupshem AB. 



Skurups Kommunhus AB. 



Ekonomienheten.  
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KS § 27 Svar på e-förslag - Behåll nuvarande kommunlogga 



Ärendenummer KS 2023.1351 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsens huvudförslag 



E-förslaget anses besvarat. 



Kommunstyrelsens alternativförslag 



E-förslaget bifalles. 



Sammanfattning av ärendet 



Det har inkommit e-förslag där det föreslår att Skurups kommun bör behålla 



nuvarande kommunlogga med Nils Holgersson på gåsen. 



I nuläget finns inget beslut om att ändra eller förkasta nuvarande logotype. 



I dag har vi en grafisk profil som endast anger hur logotypen ska användas 



men inga riktlinjer för den visuella kommunikationen. Skurups kommun 



saknar idag både kommunikations- och varumärkesplattform.  



Därför har Kommunstyrelsen gett förvaltningen i uppdrag att upphandla och 



ta fram en ny kommunikationsplattsform inklusive grafisk profil och 



varumärkesplattform. Upphandlingen utannonserades 2024-01-23. 



Beslutsunderlag 



Tjänsteskrivelse, daterad 2024-01-19. 



E-förslag, inkommen 2023-11-03. 



Förvaltningens förslag till beslut 



E-förslaget anses härmed besvarad. 



Förslag till beslut under sammanträdet 



Babak Rahimi (V) yrkar att e-förslaget ska bifallas. 



Beslutsgång 



Ordföranden ställer proposition på vilket som ska utgöra kommunstyrelsen 



huvud- respektive alternativförslag och finner att kommunstyrelsen utser 



förvaltningens förslag till kommunstyrelsen huvudförslag och Babak 



Rahimis (V) yrkande till kommunstyrelsens alternativförslag. 



Beslutet skickas till 



Sofia Cromwell. 



Magdalena Hellström, kommunikationschef. 



Kommunövergripande stab.  
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KS § 28 Partistöd 2024 



Ärendenummer KS 2024.184 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att av det totala 



partistödet på 550 000 kr ska, i enlighet med reglementet för partistöd, 8 %, 



44 000 kr, fördelas som grundstöd och resterande 92 % som mandatstöd. 



Fördelningen blir således: 



Parti Grundstöd Mandatstöd  Totalt 



M 5 500 12x12 341=148 092 153 592 



C 5 500 3x12 341=37 023 42 523 



L 5 500 1x12 341=12 341 17 841 



S 5 500 10x12 341=123 410 128 910 



V 5 500 3x12 341=37 023 42 523 



KD 5 500 1x12 341=12 341 17 841 



KV 5 500 1x12 341=12 341 17 841 



SD 5 500 10x12 341=123 410 128 910 



  



Finansiering sker ur anslaget för politisk verksamhet. 



Sammanfattning av ärendet 



Enligt 4 kap. 32 § kommunallagen ska kommunfullmäktige årligen fatta 



beslut om utbetalning av partistöd. 



Kommunfullmäktige beslutade under 2018 om nytt reglemente för partistöd 



och även om fördelning av det totala partistödet på grundstöd respektive 



mandatstöd. Enligt det fattade beslutet fördelas det totala partistödet på 8 % 



som grundstöd och resterande 92 % som mandatstöd. Årlig procentuell 



uppräkning sker motsvarande höjningen av arvodet för riksdagsledamot. 



Arvodet för riksdagsledamot har för 2024 höjts med 3,4 %. 



Kommunfullmäktige har fastställt budget för 2024 vari 550 000 kr för 



partistöd. Detta innebär en uppräkning med av det totala partistödet med 1 



906 kr till totalt 549 981 kr vilket motsvarar en höjning med 2,2 %. 



Partistödet delas upp i grundstöd om 8 %, 44 000 kr, att fördela på partierna 



i kommunfullmäktige och resterande 92 %, 506 000 kr, att fördelas på 



antalet mandat i kommunfullmäktige. 



Finansiering sker ur anslaget till politisk verksamhet. 
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Beslutsunderlag 



Tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-26. 



Förvaltningens förslag till beslut 



Kommunfullmäktige beslutar att av det totala partistödet på 550 000 kr ska, 



i enlighet med reglementet för partistöd, 8 %, 44 000 kr, fördelas som 



grundstöd och resterande 92 % som mandatstöd. 



Fördelningen blir således: 



Parti Grundstöd Mandatstöd  Totalt 



M 5 500 12x12 341=148 092 153 592 



C 5 500 3x12 341=37 023 42 523 



L 5 500 1x12 341=12 341 17 841 



S 5 500 10x12 341=123 410 128 910 



V 5 500 3x12 341=37 023 42 523 



KD 5 500 1x12 341=12 341 17 841 



KV 5 500 1x12 341=12 341 17 841 



SD 5 500 10x12 341=123 410 128 910 



  



Finansiering sker ur anslaget för politisk verksamhet. 



Beslutet skickas till 



Kanslienheten. 



Partierna.  
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KS § 29 Svar på motion från Ann-Charlott Madsen Söderberg 
(V), Magnus Alm (S) och Sven-Åke Strandberg (KV) om 
bemanning för god arbetsmiljö inom vård och omsorg 



Ärendenummer KS 2019.1446 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsens förslag 



Motionen anses besvarad. 



Sammanfattning av ärendet 



Motionen beskriver en situation inom vård och omsorg där den framhäver 



hur många anställda vittnar om stress och en känsla av otillräcklighet. 



Motionärerna menar också att det bör säkerställas att ordinarie personal har 



rätt utbildning. Arbetsmiljön som beskrivs kopplas till den ökade andelen 



äldre invånare inom kommunen samt att fler anställda väljer att arbeta deltid 



även om de har möjlighet att arbeta heltid, vilket hänvisas som ett resultat 



av den dåliga arbetsmiljön inom vården.  



Beslutsunderlag 



Tjänsteskrivelse, daterad 2021-10-25. 



Kompletterande tjänsteskrivelse, daterad 2024-02-02. 



Motion, daterad 2019-10-14. 



Tidigare behandling 



Personalutskottet (2021-09-30 PU §58): 



föreslå kommunstyrelsen att föreslå kommunfullmäktige att anse motionen 



besvarad med hänvisning till det positiva resultatet i 



medarbetarundersökningen. 



Förslag till beslut under sammanträdet 



Babak Rahimi (V) yrkar bifall till personalutskottets förslaget att motionen 



anses vara besvarad. 



Beslutsgång 



Ordförande ställer proposition på Babak Rahimis (V) yrkande och finner att 



kommunstyrelsen bifaller detsamma. 



Beslutet skickas till 



Personalenheten. 



Dao Davidsson, personalchef. 



Lena Stockhaus, personalkonsult.  
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KS § 30 Antagande av trafiksäkerhetspolicy för Skurups 
kommun och dess helägda bolag 



Ärendenummer KS 2022.1230 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsens förslag 



Kommunfullmäktige beslutar anta trafiksäkerhetspolicy för Skurups 



kommun samt anmodar dess helägda kommunala bolagen att göra 



detsamma. 



Sammanfattning av ärendet 



Återremitterat från kommunstyrelsen enligt tidigare behandling då policyn 



uppfattades som alltför detaljerad med instruktion om att istället bilägga en 



checklista till medarbetare för mer ingående information om tillämpningen 



av policyn. 



Syfte 



Dagligen vistas många av våra medarbetare i trafiken och som arbetsgivare 



bär Skurups kommun ansvaret för att minimera risken för ohälsa och 



olycksfall även i trafikmiljön. Som en del av det systematiska 



arbetsmiljöarbetet har vi därför denna trafiksäkerhetspolicy. 



Omarbetat förslag om trafiksäkerhetspolicy presenteras utifrån återremissen 



från kommunstyrelsen. 



Beslutsunderlag 



Förslag till trafiksäkerhetspolicy tryckt version daterad 2024-01-11. 



Förvaltningens förslag till beslut 



Personalutskottet beslutar att föreslå kommunfullmäktige anta 



trafiksäkerhetspolicy för Skurups kommun samt att anmoda dess helägda 



bolag att anta densamma. 



Tidigare behandling 



Personalutskottet 2023-03-28 PU §23: 



Personalutskottet beslutar att godkänna trafiksäkerhetspolicyn för vidare 



hantering av kommunstyrelsen. 



Förslag till beslut under sammanträdet 



Lars Nyström (SD) yrkar bifall till personalutskottets förslag. 



Beslutsgång 



Ordförande ställer proposition på Lars Nyströms (SD) yrkande och finner 



att kommunstyrelsen bifaller detsamma. 
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Beslutet skickas till 



HR-enheten. 



Charlotte Snow, HR-Specialist.  
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KS § 31 Återremiss av uppförandekod för förtroendevalda om 
korruption 



Ärendenummer KS 2024.88 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsen beslutar återremittera ärendet till kommunfullmäktiges 



presidium för beaktande av de yrkanden som framkommit. 



Sammanfattning av ärendet 



Kommunfullmäktige den 2022-08-29 § 240 biföll en motion från 



Vänsterpartiet om att kommunfullmäktiges presidieberedning ska ges i 



uppdrag att utarbeta ett förslag till uppförandekod för politiker, för att 



förhindra och förebygga korruption och svågerpolitik. 



Förvaltningen har lagt fram ett förslag till uppförandekod som beskriver hur 



politiker ska agera i situationer där korruption kan förekomma. 



Beslutsunderlag 



Tjänsteskrivelse, daterad 2024-01-19. 



Förslag till uppförandekod för att förebygga korruption. 



Förvaltningens förslag till beslut 



Förvaltningen föreslår kommunfullmäktige att anta uppförandekoden. 



Tidigare behandling 



Kommunfullmäktiges presidieberedning (2024-01-16 KFPB §3): 



Presidieberedningen föreslår kommunfullmäktige att anta uppförandekoden. 



Förslag till beslut under sammanträdet 



Babak Rahimi (V) yrkar på återremiss för redaktionella ändringar. Vidare 



yrkar han att stycket om “Hot och trakasserier” utgår samt att det ska läggas 



till en punkt under rubriken “Jäv”:  “Det i övrigt finns någon särskild 



omständighet som är ägnad att rubba förtroendet för dennes opartiskhet i 



ärendet.”  



Beslutsgång 



Ordförande ställer proposition på om ärendet ska avgöras idag eller 



återremitteras och finner att kommunstyrelsen beslutar att ärendet ska 



återremitteras till kommunfullmäktiges presidium för beaktande av de 



yrkanden som framkommit. 



Beslutet skickas till 



Kommunfullmäktiges presidieberedning. 
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KS § 32 Svar på revisorernas granskning av hantering av stöd 
till föreningar 



Ärendenummer KS 2023.1491 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsen godkänner upprättat svar och överlämnar detsamma till 



revisorerna. 



Kommunstyrelsen ger samhällsbyggnadsutskottet i uppdrag att, vid 



pågående ärende om utvärdering av föreningsstödets riktlinjer och stöd, 



beakta granskningsrapporten om kommunstyrelsens styrning och ordning av 



kommunens hantering av stöd till föreningar. 



Samhällsbyggnadsutskottet ska därefter återrapportera till 



kommunstyrelsen. 



Paragrafen justeras omedelbart. 



Sammanfattning av ärendet 



EY har på uppdrag av de förtroendevalda revisorerna genomfört en 



granskning av kommunstyrelsens styrning och ordning av kommunens 



hantering av stöd till föreningar. Utifrån granskningsrapporten 



rekommenderas kommunstyrelsen att: 



• Genomföra en översyn av föreningsstödsprocessen i syfte att 



identifiera vart det förekommer beslutsfattande så att det säkerställs 



att det finns en delegation kopplat till detta beslutsfattande.  



• Tydliggöra vad i föreningsstödprocessen som är verkställighet och 



vad som är beslut.  



• Se över de regler som finns fastställda i riktlinjer för föreningsstöd 



med syfte att avgöra vilka regler som ska kontrolleras.  



Serviceförvaltningen har under hösten fått i uppdrag av 



samhällsbyggnadsutskottet att utvärdera föreningsstödets riktlinjer och stöd 



samt föreslå eventuella förändringar. I uppdraget kommer EY´s granskning 



att beaktas och då framförallt de tre punkter som kommunstyrelsen 



rekommenderas att följa upp. I uppdraget kommer det säkerställas och 



tydliggöras att det finns delegation kopplat till varje föreningsstöd. Även 



reglerna kommer att ses över där en diskussion kommer tas utifrån om hur 



kommunen ska kontrollera och följa upp rådande regelverk. 



Beslutsunderlag 



Tjänsteskrivelse, daterad 2023-12-28. 



Granskning av hantering av stöd till föreningar, november 2023. 



Brev till revisorerna, daterad 2023-12-28. 
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Förvaltningens förslag till beslut 



Kommunstyrelsen ger i uppdrag till samhällsbyggnadsutskottet att, vid 



pågående ärende om utvärdering av föreningsstödets riktlinjer och stöd, 



beakta granskningsrapporten om kommunstyrelsens styrning och ordning av 



kommunens hantering av stöd till föreningar. 



Kommunstyrelsen godkänner upprättat svar till revisorerna. 



Förslag till beslut under sammanträdet 



Lena Axelsson (S): Återrapportering ska ske till kommunstyrelsen efter 



behandling i samhällsbyggnadsutskottet. 



Beslutsgång 



Ordföranden ställer proposition på förvaltningens förslag med Lena 



Axelssons (S) tilläggsförslag och finner att kommunstyrelsen bifaller 



desamma. 



Beslutet skickas till 



Serviceförvaltningen.  
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KS § 33 Svar på ansökan om bidrag som stöd till barn i deras 
läsande, Selma Lagerlöfsgruppen 



Ärendenummer KS 2023.1572 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsen beslutar avslå ansökan med hänvisning till att 



utvecklingsstöd inte godkänns för föreningens egna arbetsinsatser. 



Serviceförvaltningen ska till nästkommande kommunstyrelse förklara varför 



ärendet inte behandlades av kommunstyrelsen 2024-01-09. 



Protokollsanteckning 



Lars Nyström (SD) vill ha fört till protokollet att med tanke på att 



tjänsteskrivelsen är daterad 2023-12-12 så borde ärendet behandlats av 



kommunstyrelsen 2024-01-09 då beslut fattades om Utvecklingsstöd 2024. 



Sammanfattning av ärendet 



Selma Lagerlöfgruppen i V.Vemmenhög har inkommit med en skrivelse 



daterad 28 november 2023. Föreningen önskar att få klarhet i hur 



regelverket gällande ”Utvecklingsstödet” ska tolkas då föreningens 



redovisning inte har godkänts. 



Föreningen ansökte och beviljades medel om 3 000 kr för att kunna 



genomföra ett skolprojekt om Nils Holgersson. Föreningen inkom med en 



slutredovisning, vilket är ett krav för utbetalning av stödet, där det framgår 



att föreningens kostnader, 3 000 kr, har gått till arvode till föreningens 



ordförande och styrelseledamot. I regelverket gällande utvecklingsstödet 



står det följande: 



• ”Stöd utgår inte till föreningens egna arbetsinsatser” 



Förvaltningen har gjort bedömningen, utifrån regelverket, att föreningens 



redovisning inte uppfyller de krav som ställs, således har redovisningen inte 



godkänts. 



Beslutsunderlag 



Skrivelse 28 november 2023, Selma Lagerlöfgruppen. 



Tjänsteskrivelse, daterad 2023-12-12. 



Bilaga 1, Ansökan om utvecklingsstöd. 



Bilaga 2, Redovisning. 



Förvaltningens förslag till beslut 



Kommunstyrelsen beslutar avslå ansökan med hänvisning till att 



utvecklingsstöd inte godkänns för föreningens egna arbetsinsatser. 
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Förslag till beslut under sammanträdet 



Lars Nyström (SD), Babak Rahimi (V) och Lena Axelsson (S) yrkar bifall 



till förvaltningens förslag. 



Johan Bolinder (M) yrkar att serviceförvaltningen till nästkommande 



kommunstyrelse ska förklara varför ärendet inte behandlades av 



kommunstyrelsen 2024-01-09. 



Beslutsgång 



Ordförande ställer proposition på inkomna yrkanden och finner att 



kommunstyrelsen bifaller desamma. 



Beslutet skickas till 



Serviceförvaltningen. 



Selma Lagerlöfgruppen.  
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KS § 34 Intern kontroll 2024 



Ärendenummer KS 2024.43 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsen godkänner intern kontrollplan 2024. 



Sammanfattning av ärendet 



Förslag till kontrollplan avseende intern kontroll år 2024 har utarbetats. 



Förslaget avser alla förvaltningars verksamhetsområden. De kommunala 



bolagens interna kontroll innefattas inte av föreslagen kontrollplan.  



Kommunstyrelsen har möjlighet att under året initiera ytterligare 



kontrollmoment. 



Beslutsunderlag 



Tjänsteskrivelse, daterad 2024-01-04. 



Förslag till intern kontrollplan 2024. 



Förvaltningens förslag till beslut 



Kommunstyrelsen godkänner intern kontrollplan 2024. 



Beslutet skickas till 



Ekonomienheten.  
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KS § 35 Antagande av Handlingsplan suicidprevention för 
Skurups kommun  



Ärendenummer KS 2023.825 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsen beslutar anta Handlingsplan suicidprevention för Skurups 



kommun.  



Sammanfattning av ärendet 



Regioner och kommuner har sedan 2012 årligen erhållit stimulansmedel 



inom område psykisk hälsa genom överenskommelse mellan staten och 



Sveriges Kommuner och Regioner (SKR).  



Framtagen handlingsplan avseende suicidprevention är utformad utifrån 



nationella och lokala målsättningar och ska styra det suicidpreventiva 



arbetet lokalt i Skurups kommun. 



Till grund för handlingsplanen: 



Ramöverenskommelse 



Barn upp till 18 år som har eller riskerar att utveckla psykisk ohälsa eller 



psykisk funktionsnedsättning.  



Barn upp till 18 år och unga till och med 20 år som vårdas utanför det egna 



hemmet. 



Personer i alla åldrar med psykisk funktionsnedsättning. 



Personer i alla åldrar som missbrukar alkohol, narkotika, andra 



beroendeframkallande medel, läkemedel, dopningsmedel eller spel om 



pengar. 



(Skånes kommuner och Region Skåne 2021-02-11)  



Länsgemensam Handlingsplan Suicidprevention 2023–2028. (Skånes 



kommuner och Region Skåne 2023-04-03)  



Lokal överenskommelse Samverkansgruppen för psykisk hälsa Skånes 



sydöstra kommuner  



(Region Skåne, Capio samt kommunerna Simrishamn, Sjöbo, Skurup, Ystad 



och Tomelilla 2022-10-01)  



I den nationella handlingsplanen för suicidprevention lyfts nio strategier 



fram:  



1. Främja goda livchanser för mindre gynnade grupper. 



2. Minska alkoholkonsumtionen i befolkningen och i högriskgrupper för 



suicid.  



3. Minska tillgänglighet till medel och metoder för suicid.  
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4. Se suicid som psykologiska misstag.  



5. Förbättra de medicinska, psykologiska och psykosociala insatserna.  



6. Sprida kunskap om evidensbaserade metoder för att minska suicid.  



7. Höj kompetensen nyckelpersoner.  



8. Gör händelseanalyser efter suicid. 



9. Stöd frivilligorganisationer.  



Fokusområden sammanfattas för suicidprevention Skurups kommun: 



• Främja det friska och minska stigmatisering 



• Kompetensutveckling   



• Utvecklad information kring stöd vid psykisk ohälsa/suicid 



• Samverkan 



En arbetsgrupp är tillsatt i Skurup med uppdrag att ta fram handlingsplanen 



samt att upprätta och följa pågående aktiviteter genom en aktivitetsplan.  



Denna kommunövergripande handlingsplan för suicidprevention kommer 



att revideras och följas upp vid behov eller senast 2028-06-01. 



Aktivitetsplan revideras årligen och följs upp fyra gånger per år av 



arbetsgruppen. 



Beslutsunderlag 



Tjänsteskrivelse, daterad 2023-10-30. 



Handlingsplan suicidprevention för Skurups kommun. 



Förvaltningens förslag till beslut 



Socialnämndsutskottet föreslår kommunstyrelsen att anta framtagen 



Handlingsplan suicidprevention för Skurups kommun.  



Tidigare behandling 



Socialnämndsutskott 2023-12-19 (2023-12-19 SNU §61): 



Socialnämndsutskottet beslutar att föreslå kommunstyrelsen att anta 



framtagen Handlingsplan för suicidprevention i Skurups kommun. 



Förslag till beslut under sammanträdet 



Niklas Sjöberg (SD), Åsa Eklblad (M), Babak Rahimi (V) och Lena 



Axelsson yrkar bifall till socialnämndsutskottets förslag. 



Beslutsgång 



Ordförande ställer proposition på inkomna yrkanden och finner att 



kommunstyrelsen bifaller desamma. 
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Beslutet skickas till 



Individ- och omsorgsförvaltningen. 



Anna Palmgren, förvaltningschef. 



Lena Planken, förvaltningschef. 



Ulrika Persson, bitr förvaltningschef. 



Ulrika Fridh, bitr förvaltningschef. 



Malina Nilsson, IFO-chef. 



Ingela Mårtensson, chef elevhälsan.  
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KS § 36 Lex Sarah ärende 



Ärendenummer KS 2023.930 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsen tar del av lex Sarah utredning och lägger den till 



handlingarna. 



Sammanfattning av ärendet 



Lex Sarah rapport upprättas 2023-06-13. Utredning enligt lex Sarah 



slutfördes 2023-08-20. 



Händelsen och dess utredning anmäls inte till Inspektionen för vård och 



omsorg (IVO) med anledning av att missförhållandet inte bedöms som 



allvarligt i den mening som avses för rapportering till IVO. 



Av utredningen framgår att två medarbetare vid Tegelgatans gruppbostad 



LSS gör inköp tillsammans med två (2) brukare. En tredje brukare stannar 



hemma i gruppbostaden, ingen personal finns då i gruppbostaden. 



I genomförandeplan för aktuell brukare framgår inte om denne kan lämnas 



ensam i gruppbostaden. Personal som arbetat några år i Skurups kommun 



har av tidigare enhetschef muntligt fått godkännande att brukaren kunde 



lämnas ensam i gruppbostad vid enstaka, korta tillfällen samt att brukaren 



kunde använda sin mobil vid behov. Denna information fanns inte 



dokumenterad. 



Av inkommen rapport framgår att personal ej följt gällande rutin aktuell 



dag. Att bära med sig arbetsmobilen är en självklarhet, vilket förtydligats 



muntligen och sedan 2023-06-13 skriftligt dokumenterats i rutin för 



gruppbostaden. 



Beslutsunderlag 



Tjänsteskrivelse, daterad 2023-09-14. 



Utredning, daterad 2023-08-20. 



Förvaltningens förslag till beslut 



Socialnämndsutskottet föreslår att kommunstyrelsen tar del av lex Sarah 



utredning och lägga den till handlingarna. 



Tidigare behandling 



Socialnämndsutskott 2023-12-19 (2023-12-19 SNU §64): 



Socialnämndsutskottet beslutar att föreslå kommunstyrelsen att ta del av lex 



Sarah utredning och lägga den till handlingarna. 
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Beslutet skickas till 



Individ- och omsorgsförvaltningen. 



Anna Palmgren, förvaltningschef. 



Annette Nilhamn, enhetschef LSS. 



Drago Stojkovic-Stenberg, utredningssekreterare.  
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KS § 37 Godkännande av fusionsplan - fusion Sysav 
Utveckling 



Ärendenummer KS 2024.312 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsen beslutar att godkänna upprättad fusionsplan. 



Kommunstyrelsen beslutar att bemyndiga ordinarie firmatecknare att 



underteckna fusionsplanen. 



Sammanfattning av ärendet 



Som ägarna till SYSAV informerades om på ägarsamrådet den 10 november 



2023 önskar bolagets ledning, för att uppnå en effektivare 



bolagsadministration och minska kostnaderna, att Sysav Utveckling AB 



fusioneras in i SYSAV. SYSAVs samt Sysav Utveckling AB:s styrelser 



beslutade den 14 december 2023 respektive den 15 december 2023 att Sysav 



Utveckling AB ska fusioneras in i SYSAV. I enlighet med 23 kap. 28 § 



ABL ska styrelserna därefter upprätta en gemensam fusionsplan, vilken ska 



signeras av minst hälften av styrelseledamöterna i respektive bolag samt av 



alla aktieägare i moderbolaget innan SYSAV kan ansöka hos Bolagsverket 



om att verkställa fusionsplanen. 



SYSAV önskar att Skurup kommun godkänner upprättad fusionsplan och 



utser behörig person att underteckna denna elektroniskt via det av SYSAV 



använda digitala signeringsverktyget Verified. 



Beslutsunderlag 



Tjänsteskrivelse daterad 2024-02-27. 



Godkännande av fusionsplan. 



Fusionsplan upprättad av styrelserna Sysav - Sysav Utveckling. 



Förvaltningens förslag till beslut 



Kommunstyrelsen beslutar att godkänna upprättad fusionsplan. 



Kommunstyrelsen beslutar att bemyndiga ordinarie firmatecknare att 



underteckna fusionsplanen. 



Förslag till beslut under sammanträdet 



Niklas Sjöberg (SD) och Lena Axelsson (S) yrkar bifall till förvaltningens 



förslag. 



Beslutsgång 



Ordförande ställer proposition på inkomna yrkanden och finner att 



kommunstyrelsen bifaller desamma. 



Beslutet skickas till 



SYSAV  
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KS § 38 Upphävande av markanvisningsavtal och köpeavtal för 
fastigheten Smörbollen 3 



Ärendenummer KS 2020.1092 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsen beslutar att godkänna överenskommelse med Stjernplan 



Smörbollen AB om upphävande av markanvisningsavtal samt köpeavtal för 



fastigheten Smörbollen 3. 



Sammanfattning av ärendet 



Mellan Skurups kommun och Stjernplan Smörbollen AB finns följande 



avtal upprättade. 



• Markanvisningsavtal avseende Smörbollen 3 upprättat 2020-07-21 



• Köpeavtal avseende fastigheten Smörbollen 3 undertecknat 2021-09-



03 



Avtalen avser byggnation av bostäder inom området som omfattas av 



detaljplan För Skurup 51:44, Västeräng etapp 1(1264-P2020/1). Bolaget har 



inte uppfört någon ny bebyggelse inom området. 



Ett försvagat konjunkturläge där svensk ekonomi bedöms vara i en 



lågkonjunktur och där hushållen drabbats av hög inflation och stigande 



räntor har gjort det svårt att bygga nya bostäder. 



Serviceförvaltningen och Stjernplan Smörbollen AB gör samma bedömning 



av marknadssituationen och har tillsammans kommit fram till att det är 



bättre att kommunen återtar de delar av utbyggnadsområdet som är 



obebyggda än att det ligger kvar hos Stjernplan Smörbollen AB. 



Parterna har därför tagit fram ett förslag till överenskommelse där 



markanvisningsavtal och köpeavtal upphävs. Avtalet innebär också att 



handpenningen återbetalas. Förslaget till avtal har godkänts och 



undertecknats av Stjernplan Smörbollen AB. 



Beslutsunderlag 



Tjänsteskrivelse, daterad 2024-01-26. 



Förslag till överenskommelse. 



Markanvisningsavtal Smörbollen. 



Köpeavtal Smörbollen. 



Förvaltningens förslag till beslut 



Kommunstyrelsen beslutar att godkänna överenskommelse med Stjernplan 



Smörbollen AB om upphävande av markanvisningsavtal samt köpeavtal för 



fastigheten Smörbollen 3. 
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Tidigare behandling 



Kommunstyrelsen (2020-09-01 KS §245): 



Kommunstyrelsen godkänner markanvisningsavtalet med följande 



exploatör: 



Smörbollen 3 – Stjernplan Smörbollen AB, ca 6 000 kvm BTA. 



Beslutet skickas till 



Serviceförvaltningen. 



Dick Johansson, förvaltningschef.  
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KS § 39 Upphävande av markanvisningsavtal och köpeavtal för 
fastigheterna Vallmon 1 m.fl. 



Ärendenummer KS 2020.1093 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsen beslutar att godkänna överenskommelse med MT Syd 



AB om upphävande av markanvisningsavtal samt köpeavtal för 



fastigheterna Vallmon 1 m.fl.. 



Sammanfattning av ärendet 



Mellan Skurups kommun och MT Syd AB finns följande avtal upprättade. 



• Markanvisningsavtal avseende kv. Vallmon upprättat 2020-06-04 



• Köpeavtal avseende fastigheten Vallmon 1 upprättat 2021-08-23 



• Köpebrev avseende Vallmon 2-7 undertecknat av Skurups kommun 



2023-01-02 



Avtalen avser byggnation av bostäder inom området som omfattas av 



detaljplan För Skurup 51:44, Västeräng etapp 1(1264-P2020/1). Bolaget har 



bebyggt fastigheterna Vallmon 2-7 med radhus i övrigt har ingen ny 



bebyggelse uppförts. 



Ett försvagat konjunkturläge där svensk ekonomi bedöms vara i en 



lågkonjunktur och där hushållen drabbats av hög inflation och stigande 



räntor har gjort det svårt att bygga nya bostäder. 



Serviceförvaltningen och MT Syd gör samma bedömning av 



marknadssituationen och har tillsammans kommit fram till att det är bättre 



att kommunen återtar de delar av utbyggnadsområdet som är obebyggda än 



att det ligger kvar hos MT Syd. 



Parterna har därför tagit fram ett förslag till överenskommelse där 



markanvisningsavtal och köpeavtal upphävs. Avtalet innebär också att 



handpenningen återbetalas. Förslaget till avtal har godkänts och 



undertecknats av MT Syd AB. 



Beslutsunderlag 



Tjänsteskrivelse, daterad 2024-01-26. 



Förslag till överenskommelse. 



Markanvisningsavtal. 



Köpeavtal. 



Förvaltningens förslag till beslut 



Kommunstyrelsen beslutar att godkänna överenskommelse med MT Syd 



AB om upphävande av markanvisningsavtal samt köpeavtal för 



fastigheterna Vallmon 1 m.fl.. 
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Tidigare behandling 



Kommunstyrelsen (2020-09-01 KS §246): 



Kommunstyrelsen godkänner markanvisningsavtalet med följande 



exploatör: 



Vallmon 1 – Grundbulten 34511 AB (MT Syd), ca 4 400 kvm BTA. 



Beslutet skickas till 



Serviceförvaltningen. 



Dick Johansson, förvaltningschef.  
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KS § 40 Svar på remiss om Boverkets förslag till föreskrifter 
om regionplan 



Ärendenummer KS 2024.45 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsen beslutar att såsom eget yttrande avge bifogat förslag till 



remissvar. 



Sammanfattning av ärendet 



Boverket vill ha synpunkter på ”Boverkets förslag till föreskrifter om 



regionplan; med konsekvensutredning”. Syftet med föreskrifterna är att 



precisera kravet i 2 kap. 5 c § plan- och byggförordningen (2011:338), PBF, 



för att säkerställa att informationen i de regionplaner som omfattas av 



bestämmelsen är digitalt utbytbar. Enligt förslaget ska regionerna från och 



med den 1 januari 2027 göra regionplanerna digitalt tillgängliga.  



Serviceförvaltningen inget att erinra mot förslaget till föreskrifter. Sett över 



tid är det självklart att de planer som tas fram inom ramen för reglerna i 



PBL ska vara digitala och att ska de vara tillgängliga för såväl enskilda 



medborgare, fastighetsägare, företag, andra berörda såsom olika 



myndigheter. Genom att ställa krav på att informationen ska kunna utbytas 



digitalt underlättas samverkan och olika myndigheters förmåga att dra nytta 



av varandras olika planeringsunderlag mm. 



En omställning till en digital regionplaneprocess kombinerat med en digital 



översiktsplaneprocess ökar behovet av ökad digital kompetens samt såväl ny 



hård- som mjukvara. Både kommunerna och regionerna har idag en 



ansträngd ekonomisk situation och det finns en risk att de nya reglera kan 



vara svåra att leva upp till. 



Beskrivning av ärendet 



Boverket vill ha synpunkter på ”Boverkets förslag till föreskrifter om 



regionplan; med konsekvensutredning”. Syftet med föreskrifterna är att 



precisera kravet i 2 kap. 5 c § plan- och byggförordningen (2011:338), PBF, 



för att säkerställa att informationen i de regionplaner som omfattas av 



bestämmelsen är digitalt utbytbar. I första hand berör de är de tre regionerna 



• Stockholm 



• Skåne 



• Halland. 



Regionerna ska enligt förslaget från och med den 1 januari 2027 göra 



regionplanerna digitalt tillgängliga. De nya reglerna föreslås träda i kraft 



den 2 april 2025. 
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Innehåll i förslaget 



Informationen i detaljplaner, översiktsplaner och regionplaner behöver vara 



digitala. Däremot saknas det en struktur som gör informationen enhetlig så 



den kan tillgängliggöras och behandlas digitalt vilket skapar den obrutna 



kedjan. Syftet med de förslagna föreskrifterna är att regionplanens 



information ska kunna utbytas digitalt och därmed komma ett steg närmare 



en obruten digital samhällsbyggnadsprocess där regionplaneinformation ska 



kunna tillgängliggöras och behandlas digitalt. 



Även om det enbart finns ett fåtal regionplaner är det ett problem att dessa 



planer inte upprättas och identifieras på ett sätt som möjliggör att 



informationen kan tillgängliggöras och behandlas digitalt för vidare 



användning i samhällsbyggnadsprocessen. Nästan en fjärdedel av 



kommunerna omfattas av en regionplan. Utan enhetlig information skapas 



en situation där de förväntade samhällsnyttorna med digital regionplan blir 



mycket begränsade. 



Genom införandet av digitala regionplaner kan följande uppnås: 



• Ger stöd till regionerna att uppfylla andra lagkrav 



• Möjliggör återanvändning av information 



• Möjliggör analyser, samordning och utbyte  



Av remisshandlingar framgår att förslaget utgör en del i den digitala 



samhällsbyggnadsprocessen där det överordnade syftet är att skapa en 



enhetlig och effektiv digital samhällsbyggnadsprocess till nytta för 



medborgare, företag, kommuner, regioner, statliga myndigheter och andra 



aktörer genom att exempelvis bidra till att förenkla informationsutbytet 



mellan aktörer i processen. 



Hur påverkas Skurups kommun 



Kravet som ställs av regeringen i plan- och byggförordningen (2011:338) 



om att regionplaner ska behandlas och tillgängliggöras digitalt, kan komma 



att öka regionernas efterfrågan på kommunerna när det gäller att 



tillhandahålla digitalt lägesbestämda kommunala planeringsunderlag. 



Digitala planeringsunderlag skulle medverka till en effektivisering av 



regionplaneringen och föreskrifterna kan hjälpa till att driva på den 



utvecklingen. Det här kravet kan för kommunernas del också aktualiseras av 



digitaliseringen av översiktsplanen, där det kan ställas krav på digitala 



underlag internt inom kommunerna. 



En omställning till en digital regionplaneprocess kombinerat med en digital 



översiktsplaneprocess ökar behovet av ökad digital kompetens hos 



kommunerna. Föreskrifterna för regionplan bedöms av Boverket dock inte i 



sig generera några direkta kostnader för kommunerna. 
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Hur påverkas Region Skåne 



Digitala regionplaner ger möjlighet till ökad och förenklad samordning 



inom regionen och mellan region och kommun. Det blir därmed enklare att 



göra exempelvis regionövergripande analyser till grund för en kontinuerlig 



strategisk fysisk planering. Det underlättar också möjligheten att använda 



informationen i regionplanen i efterföljande planering och handläggning. 



Omställning till en digital samhällsbyggnadsprocess är kostnadsdrivande för 



samhället i stort och för regionerna.  



Slutsats 



Serviceförvaltningen inget att erinra mot förslaget till föreskrifter. Sett över 



tid är det självklart att de planer som tar fram inom ramen för reglerna i PBL 



ska vara digitala och att ska vara tillgängliga för såväl enskilda medborgare, 



fastighetsägare, företag, andra berörda såsom olika myndigheter. Genom att 



ställa krav på att informationen ska kunna utbytas digitalt underlättas 



samverkan och olika myndigheters förmåga att dra nytta av varandras olika 



planeringsunderlag mm. 



En omställning till en digital regionplaneprocess kombinerat med en digital 



översiktsplaneprocess ökar behovet av ökad digital kompetens samt såväl ny 



hård- som mjukvara. Både kommunerna och regionerna har idag en 



ansträngd ekonomisk situation. 



Det finns med andra ord en risk att kommuner som redan idag har svårt att 



hinna med att hantera de krav som finns på att kommunens olika planer ska 



vara digitala även ska kunna leverera underlag i digital form till regionerna.  



Beslutsunderlag 



Tjänsteskrivelse, daterad 2024-01-26. 



Remissvar. 



Remissbrev. 



Boverkets förslag till föreskrifter om regionplan. 



Förvaltningens förslag till beslut 



Serviceförvaltningen föreslår kommunstyrelsen att såsom eget yttrande avge 



bifogat förslag till remissvar. 



Beslutet skickas till 



Serviceförvaltningen. 



Dick Johansson, förvaltningschef.  
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KS § 41 Återremiss av redovisning av inventering av grönytor 



Ärendenummer KS 2022.49 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsen beslutar att återremittera ärendet för komplettering av 



fungerande länk i tjänsteskrivelsen. 



Sammanfattning av ärendet 



Kommunstyrelsen biföll 2022-10-31, § 243 ett initiativ från Babak Rahimi 



(V) om att göra en inventering av all gräsmatteyta som kommunen och dess 



helägda bolag förvaltar. Syftet med inventeringen är att titta över om det 



finns ytor som används mycket lite av kommuninvånarna. Dessa ytor skulle 



potentiellt kunna omvandlas till ängsmark för att öka den biologiska 



mångfalden och spara pengar på detta. Beslutet innebar att förvaltningen 



gavs i uppdrag att göra en inventering av all gräsmatteyta som kommunen 



förvaltar. Kommunfullmäktige beslutade 2022-12-12, § 343, att uppdra åt 



Skurups Kommunhus AB att begära av kommunala helägda bolag att göra 



inventering av grönytor.  



Kommunteknik har genomfört en inventering av de kommunägda 



grönytorna. Kommunteknik har också, i egenskap av förvaltare av de 



kommunala bolagens gräsytor, tillsammans med bolagen genomfört en 



inventering av bolagens gräsytor. Denna visar på följande ytor: 



Skurups kommun  532 651 m2 



Skurups kommun samfälligheter 23 398 m2 



Skurupshem AB  52 254 m2 



Skurups kommunala AB  81 790 m2 



Omvandling från traditionell gräsyta till ängsyta kräver omfattande insatser, 



såväl personella som maskinella, vilket måste utredas innan några 



eventuella beslut om att omvandla gräsytor till ängsytor kan fattas.  



Beslutsunderlag 



Tjänsteskrivelse, daterad 2023-11-23. 



Tjänsteskrivelse, daterad 2023-10-20. 



Initiativ biologisk mångfald. 



Förslag till beslut under sammanträdet 



Babak Rahimi (V) och Arne NIlsson (SD) yrkar på återremiss på grund av 



att länken i tjänsteskrivelsen inte går att öppna. 
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Beslutsgång 



Ordförande ställer proposition på inkomna yrkanden och finner att 



kommunstyrelsen bifaller desamma. 



Beslutet skickas till 



Serviceförvaltningen. 



Dick Johansson, förvaltningschef. 



Peter Dahl, kommunteknikchef. 



Anton Lanz, driftledare kommunteknik. 



Magnus Johnsson, VD Skurupshem AB och Skurups Kommunala AB. 



Pontus Åkesson, fastighetsförvaltare. 



Babak Rahimi (V).  
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KS § 42 Revidering av delegationsordningen - begära viktigt 
meddelande till allmänheten s k VMA 



Ärendenummer KS 2019.22 



Kommunstyrelsens beslut 



Kommunstyrelsen beslutar att revidera delegationsordning avseende 



befogenhet att begära sändning av ett viktigt meddelande till allmänheten 



(VMA) att omfatta, utöver räddningschef, även kommundirektör och 



säkerhetschef. 



Sammanfattning av ärendet 



Varningssystemet Viktigt meddelande till allmänheten (VMA-systemet) 



syftar till att varna och ge vägledande information vid olyckor, svåra 



störningar i viktiga samhällsfunktioner och andra allvarliga händelser. Från 



och med den 1 januari 2024 regleras tillämpningen av VMA-systemet 



genom en ny lag med tillhörande förordning och föreskrifter.  



I lag (2023:407) om viktigt meddelande till allmänheten anges att 



regeringen får begära sändning av VMA och att regeringen även får 



meddela föreskrifter om vilka andra aktörer som ska få denna behörighet. I 



förordning (2023:579) om viktigt meddelande till allmänheten anges att ett 



antal ytterligare myndigheter får begära sändning av VMA, däribland 



kommuner. 



I förarbetena framgår att kommunen ska kunna begära sändning av VMA 



utifrån flera olika uppdrag, dels i samband med kommunal räddningstjänst 



enligt lag (2003:778) om skydd mot olyckor (LSO), dels vid andra typer av 



kriser och situationer där kommunen behöver agera utifrån uppdraget i lag 



(2006:544) om kommuners och regioners åtgärder inför och vid 



extraordinära händelser i fredstid och höjd beredskap (LEH). 



Eftersom det är lagstiftarens avsikt att kommunen ska ha behörighet att 



begära sändning av VMA inom ramen för sitt uppdrag att bedriva 



räddningstjänst enligt LSO, så behöver denna behörighet delegeras direkt 



till räddningschefen. Denne är ytterst ansvarig för att räddningstjänsten är 



ändamålsenligt ordnad samt för de beslut som ska fattas inom ramen för 



räddningsinsatserna. Räddningschefen kan sedan i sin tur delegera vidare 



beslutanderätten till räddningsledare eller en annan behörig funktion inom 



räddningsledningssystemet (3 kap. 16 § LSO). 



Därutöver behöver kommunen alltså ha förmåga att fatta beslut om att 



begära sändning av VMA även vid andra kriser och allvarliga situationer. 



Ett restriktivt förhållningssätt bör tillämpas för att säkerställa riktigheten i 



de VMA som sänds. 
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Delegation i Skurup kommun 



I Skurups kommun är det serviceförvaltningen som ansvarar för kommunal 



räddningstjänst enligt LSO. Sedan den 1 januari 2013 har Skurups kommun 



ett civilrättsligt avtal med Trelleborgs kommun om räddningstjänst. Detta 



innebär bland annat att det finns en gemensam räddningschef och 



administration. 



Räddningschefen har sedan tidigare mandat att begära sändning av Viktigt 



meddelande till allmänheten enligt LSO. 



Utifrån förordningen (2023:579) om viktigt meddelande till allmänheten 



anges att kommunen får begära sändning av ett VMA. I förarbetena framgår 



att kommunen ska kunna göra detta utifrån flera olika kommunala uppdrag, 



dels i samband med kommunal räddningstjänst enligt lag (2003:778) om 



skydd mot olyckor (LSO) och dels vid andra typer av kriser och situationer 



där kommunen behöver agera utifrån uppdraget i LEH. 



Mot den bakgrunden föreslås en ny delegationspunkt där, utöver 



räddningschef, även kommundirektör och säkerhetschef ges delegation att 



begära sändning av VMA. 



Beslutsunderlag 



Tjänsteskrivelse, daterad 2024-03-01. 



Förslag till reviderad delegationsordning, sidan 59. 



Förvaltningens förslag till beslut 



Kommunstyrelsen beslutar att revidera delegationsordning avseende 



befogenhet att begära sändning av ett viktigt meddelande till allmänheten 



(VMA) att omfatta, utöver räddningschef, även kommundirektör och 



säkerhetschef. 



Förslag till beslut under sammanträdet 



Arne Nilsson (SD) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 



Beslutsgång 



Ordförande ställer proposition på Arne Nilssons (SD) yrkande och finner att 



kommunstyrelsen bifaller detsamma. 



Beslutet skickas till 



Serviceförvaltningen. 



Marcus Willman, kommundirektör. 



Christina Tellez Tönnberg, säkerhets- och beredskapssamordnare. 



Malin Ekblad, säkerhetschef. 



Magnus Strid, räddningschef.  
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KS § 43 Anmälan av protokoll från bolag och utskott 



Ärendenummer KS 2024.15 



Kommunstyrelsens beslut 



Informationen läggs till handlingarna. 



Sammanfattning av ärendet 



Föreligger protokoll från bolag och utskott. 



Beslutsunderlag 



Sammanställning anmälan av protokoll från utskotten till kommunstyrelsen 



2024-03-12. 



Sammanställning anmälan av protokoll från bolagen till kommunstyrelsen 



2024-03-12.  
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KS § 44 Anmälningsärenden 



Ärendenummer KS 2024.13 



Kommunstyrelsens beslut 



Informationen läggs till handlingarna. 



Sammanfattning av ärendet 



Föreligger sammanställning anmälan av avtal till kommunstyrelsen. 



Beslutsunderlag 



SF_sammanställning anmälningsärende till kommunstyrelsen 2024-03-12. 



SUF_sammanställning anmälan av avtal och övrigt till kommunstyrelsen 



2024-03-12. 



KÖ_sammanställning anmälningsärenden till kommunstyrelsen 2024-03-12.  
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KS § 45 Anmälan av delegationsbeslut 



Ärendenummer KS 2024.14 



Kommunstyrelsens beslut 



Informationen läggs till handlingarna. 



Sammanfattning av ärendet 



Föreligger sammanställning av delegationsbeslut till kommunstyrelsen. 



Beslutsunderlag 



Kommunövergripande stabens sammanställning av delegationsbeslut till 



kommunstyrelsen 2024-03-12. 



Serviceförvaltningens sammanställning av delegationsbeslut till 



kommunstyrelsen 2024-03-12. 



Skol- och utbildningsförvaltningens sammanställning av delegationsbeslut 



till kommunstyrelsen 2024-03-12. 
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